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sa 15. sjednice Gradskog vije
održana 20.03.201

Komunalnoj pala
 
 
Sjednicu je u 17,00 sati otvorio
(IDS-ISU-ZELENI) koji je sjednici i predsjedavao.
 
POŠTOVANI VIJEĆNICI DOBAR DAN
– EGREGI CONSIGLIERI BUON GIORN

 
OTVARAM 15. SJEDNICU GRADSKOG VIJE
LA 15ma SESSIONE DEL CONSIGLIO MUNICIPALE DELLA CITTA' DI POLA 

 
POZDRAVLJAM: 
- gosp. Borisa Miletića GRADONA
- gđu. Elenu Puh Belci i gosp. Roberta 
I VICESINDACI 

- PROČELNIKE upravnih tijela Grada 
- DIREKTORE TRGOVAČKIH DRUŠTAVA 
- RAVNATELJE JAVNIH USTANOVA 
- predstavnike MEDIJA – i rappresentanti della STAMPA e dei MASS MEDIA

- Lorenu Benčić-simultanog prevoditelja na znakovni jezik
dei segni 

- sve GLEDATELJE koji nas prate putem TV Nove ili uživo
mrežnim stranicama Grada Pule 
diretta tramite il servizio live streaming dal sito della Città di Pola

- i ostale GOSTE – assieme agli altri OSPITI

 
OSTALI PRISUTNI  
ALEKSANDAR MATIĆ, proč
LOVORKA HAJDIĆ GOLJA, pomo
EVA BARBIR, Odsjek za poslove Gradskog vije
MIRNA MOŠNJA, protokol Grada Pule
DRAŽEN STEPANOV, informati
VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravnog odjela za financije i op
GIORDANO ŠKUFLIĆ, pročelnik UO za prostorno ure
MIRNA RADOLOVIĆ, zamjenica pro
ELVIRA KRIZMANIĆ MARIJANOVI
JASMINA NINA KAMBER, pro
NEBOJŠA NIKOLIĆ, pročelni
NIKOLINA RADULOVIĆ, proč
VJEKOSLAV JOZANOVIĆ, direktor Fratarskog d.o.o. Pula
VESNA DUKIĆ, direktor Kaštijuna
DALIBOR SULJEVIĆ, direktor Luke
DARKO BURŠIĆ, direktor Monte Gira d.o.o. Pula
DEAN KOCIJANČIĆ, direktor Plinare
LJILJANA KURTE I IGOR VLAŠI
IVAN GLUŠAC, direktor Pula Sporta

Z A P I S N I K 
sa 15. sjednice Gradskog vijeća Grada Pule, 

održana 20.03.2019.godine (srijeda), u 
Komunalnoj palači, Pula, Forum 1 

Sjednicu je u 17,00 sati otvorio TIZIANO SOŠIĆ, predsjednik Gradskog vije
koji je sjednici i predsjedavao. 

ĆNICI DOBAR DAN 
EGREGI CONSIGLIERI BUON GIORNO, 

OTVARAM 15. SJEDNICU GRADSKOG VIJEĆA GRADA PULE - DICHIARO APERTA 

LA 15ma SESSIONE DEL CONSIGLIO MUNICIPALE DELLA CITTA' DI POLA 

ća GRADONAČELNIKA GRADA PULE–IL SINDACO DI POLA

u. Elenu Puh Belci i gosp. Roberta Cveka ZAMJENIKE GRADONAČELNIKA

ELNIKE upravnih tijela Grada – Gli ASSESSORI degli enti amministrativi della Città

ČKIH DRUŠTAVA – i DIRETTORI delle società municipali

RAVNATELJE JAVNIH USTANOVA – i DIRIGENTI degli enti pubblici della Città

i rappresentanti della STAMPA e dei MASS MEDIA

simultanog prevoditelja na znakovni jezik-interprete simultaneo nella lingua 

sve GLEDATELJE koji nas prate putem TV Nove ili uživo putem live streaming
mrežnim stranicama Grada Pule – tutti gli SPETTATORI che ci seguono sulla TV Nova o in 

diretta tramite il servizio live streaming dal sito della Città di Pola  
assieme agli altri OSPITI 

Ć, pročelnik Ureda Grada Pule 
Ć GOLJA, pomoćnica pročelnika Ureda Grada Pule 

EVA BARBIR, Odsjek za poslove Gradskog vijeća i Gradonačelnika Grada Pule
, protokol Grada Pule 

informatičar 
nica Upravnog odjela za financije i opću upravu 
Ć, pročelnik UO za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu
Ć, zamjenica pročelnika UO za prost.uređenje, komun. sustav i imovinu
Ć MARIJANOVIĆ, pročelnica UO za društvene djelatnosti

JASMINA NINA KAMBER, pročelnica Upravnog odjela za kulturu 
Ć čelnik Službe za zastupanje Grada 

Ć, pročelnica Službe za unutarnju reviziju 
Ć, direktor Fratarskog d.o.o. Pula 

, direktor Kaštijuna d.o.o. Pula 
Ć, direktor Luke Pula d.o.o.  

, direktor Monte Gira d.o.o. Pula 
Ć, direktor Plinare d.o.o. Pula 

VLAŠIĆ, predstavnici Pula Herculanee d.o.o. Pula
AC, direktor Pula Sporta d.o.o. 
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, predsjednik Gradskog vijeća Grada Pule 

DICHIARO APERTA 

LA 15ma SESSIONE DEL CONSIGLIO MUNICIPALE DELLA CITTA' DI POLA  

IL SINDACO DI POLA 

ČELNIKA –  

Gli ASSESSORI degli enti amministrativi della Città 

i DIRETTORI delle società municipali 

enti pubblici della Città 

i rappresentanti della STAMPA e dei MASS MEDIA 

interprete simultaneo nella lingua 

putem live streaming-a na 
tutti gli SPETTATORI che ci seguono sulla TV Nova o in 

elnika Grada Pule 

enje, komunalni sustav i imovinu 
enje, komun. sustav i imovinu 

za društvene djelatnosti 

Pula Herculanee d.o.o. Pula 



 

RENATO PERC, direktor Tržnic
DEAN STARČIĆ, direktor Vodovoda
MARIZA KOVAČEVIĆ, ravnateljica Dje
TAMARA BRUSSICH, ravnateljica DV
LORETA MOROSIN, ravnateljica
GORDANA JEROMELA KAIĆ
GORDANA RESTOVIĆ, ravnateljica Pula Film Festivala
KLAUDIO KARLOVIĆ, zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe Pula

 ALEKSEJ MIŠAN, ravnatelj Puč
 NADA KATIĆ, predsjednica Savjeta mladih Grada Pule
 PAOLO PELESK, član Savjeta mladih Grada Pule

 
Radi utvrđivanja kvoruma oba
Mauricio Licul, Petar Ćurić i Gordana 
 
PRISUTNI – ODSUTNI 

Rd 
br. 

VIJEĆNIK 

1.  VALTER BOLJUNČIĆ  
2. ELENA GATTONI-STEPANOV
3. IVAN NEKIĆ 
4. DIANA KUKIĆ DASKO 
5. ARDEMIO ZIMOLO 
6. GORDANA FERENČIĆ 
7. MASSIMO BRAJUHA 
8. BRUNA JOVANOVIĆ 
9. TIZIANO SOŠIĆ 
10. JADRANKA ČERNJUL 
11. KRISTINA RABAR 
12. SLADJANA RADOŠEVIĆ
13. REDŽEP RAIMOVIĆ 
14. DUNJA RAČIĆ 
15. MAURICIO LICUL 
16. ALKA STARAC 
17. ROBERTO FABRIS 
18. SANJA RADOLOVIĆ 
19.  SINIŠA GORDIĆ 
20. IGOR BELAS 
21. RADENKO OGNJENOVIĆ
22. MIRKO JURKIĆ 
23. IVONA GUDELJ 
24. PETAR ĆURIĆ 
25.  GORDANA ČAKIĆ 
 
Napominjem da je danas sa nama i gospo
Gradskom vijeću te se od poč
izvijestiti Mandatna komisija. 
 
Slijedom navedenog i uvidom u evidencijske listi
19 vijećnika, a nakon utvrđivanja dnevnog reda po dolasku Redžep
vijećničkih pitanja prisutno je
pravovaljano odlučivati. 

RENATO PERC, direktor Tržnice d.o.o. Pula 
, direktor Vodovoda d.o.o. Pula 

Ć, ravnateljica Dječjeg vrtića Pula 
TAMARA BRUSSICH, ravnateljica DV–SI Rin Tin Tin Pula-Pola 
LORETA MOROSIN, ravnateljica Dnevnog centra Veruda-Pula 
GORDANA JEROMELA KAIĆ, ravnateljica INK – Gradsko kazalište Pula

Ć, ravnateljica Pula Film Festivala 
Ć, zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe Pula 

ALEKSEJ MIŠAN, ravnatelj Pučkog otvorenog učilišta Pula 
, predsjednica Savjeta mladih Grada Pule 

lan Savjeta mladih Grada Pule 

obavještavam da su vijećnici Diana Kukić Dasko, Ivona 
Gordana Čakić opravdali svoj izostanak sa današnje sjednice. 

LISTA PRIMJEDBA

IDS-ISU-ZELENI   B.Miletić

STEPANOV IDS-ISU-ZELENI   
IDS-ISU-ZELENI   

 IDS-ISU-ZELENI  odsutna 
IDS-ISU-ZELENI   
IDS-ISU-ZELENI   
IDS-ISU-ZELENI  
IDS-ISU-ZELENI   
IDS-ISU-ZELENI.  
IDS-ISU-ZELENI   
IDS-ISU-ZELENI.  

SLADJANA RADOŠEVIĆ IDS-ISU-ZELENI   
IDS-ISU-ZELENI  Došao tijekom VP u 17,25
IDS-ISU-ZELENI  
SDP-HSU-SDSS-HSLS Odsutan 
SDP-HSU-SDSS-HSLS D. Ferić-
SDP-HSU-SDSS-HSLS S. Hrelja
SDP-HSU-SDSS-HSLS  
SDP-HSU-SDSS-HSLS  
SDP-HSU-SDSS-HSLS  

RADENKO OGNJENOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS  
HDZ  
HDZ Odsutna 
HDZ Odsutan 
ŽIVI ZID Odsutna 

Napominjem da je danas sa nama i gospođa Alka Starac, koja je zamjenik vije
u te se od početka sjednice računa u kvorum, a o čemu 

 

uvidom u evidencijske listiće utvrđuje se da je na 15. sjednici prisutno 
đivanja dnevnog reda po dolasku Redžepa Raimovi

kih pitanja prisutno je 20 od ukupno 25 vijećnika te Gradsko vije
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Gradsko kazalište Pula 

ć Dasko, Ivona Gudelj, 
tanak sa današnje sjednice.  

PRIMJEDBA 

B.Miletić-mirovanje mandata  

 

Došao tijekom VP u 17,25 

 
-mirovanje mandata 

S. Hrelja-mirovanje mandata 

 
 
 

koja je zamjenik vijećnika u 
čemu će nas kasnije 

da je na 15. sjednici prisutno 
Raimovića tijekom 

Gradsko vijeće može 



 

Prije utvrđivanja dnevnog reda 
promjene naziva Kluba vijećnika IDS
ISU-ZELENI, a temeljem zaprimljene obavijesti predsjednice Hrvatske narodne stranke 
liberalni demokrati od 21.2.2019. godine, kojom je traženo da se iz svih službenih akata 
izostavi njihov naziv. Sada naziv kluba glasi IDS
 
PRELAZIMO NA UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA: 
 
Poziv s materijalima za 15. sjednicu Gradskog vije
ožujka 2019. godine, a 15. ožujka 2019. godine dostavljena vam je dopuna dnevnog reda s 
točkom: 

- Zaključak o utvrđivanju mirovanja mandata vije
određivanju zamjenika Alka Starac (SDP) i polaganje sve

 
Prijedlozi akata i materijali za 15. sjednicu dostupni su vam na tablet i na web stranici Grada 
Pule.  
Dana 13.03.2019. godine dostavljena vam je dopuna materijala za to
provedenom savjetovanju sa javnoš
 
Vijećnicima je na znanje dostavljeno dana 05.02.2019. i 05

- Izvješće Gradonačelnika o korištenju sredstava Prora
Pule za mjesec siječanj i velja
o proračunu/ 

 
Prijedloge akata za ovu sjednicu razmatrali su te dali svoja mišljenja 
Odbor za statut, Odbor za prostorno ure
financije, Odbor za gospodarstvo te su vam izvješ
 
Budući da nije zaprimljen drugi prijedlog za izmjenu ili dopunu dnevnog reda, stavljam na 
glasanje DNEVNI RED 15. sjednice Gradskog vije
15 točaka, te nakon glasanja utvrđ

 
Vijeće sa 19 glasova „ZA“ i bez glasova „PROTIV“ usvojilo predloženi dnevni red 

15. sjednice Gradskog vijeća: 
 

 
1. Vijećnička pitanja 
2. Zaključak o utvrđivanju mirovanja mandata vije

određivanju zamjenika Alka Starac (SDP) i polaganje sve
3. Usvajanje Skraćenog zapisnika sa 14. sjednice Gradskog vije
4. Donošenje Odluke o davanju na posebnu upotrebu pomorskog dobra u svrhu gradnje 

građevine infrastruktur
voda, 2. skupine, sigurnosni ispust crpne stanice Puntižela

5. Donošenje Odluke o isklju
okućnica Koparska 3 

6. Donošenje Odluke o izmjenama i dop
postupku za sufinanciranje Programa obnove gra

ivanja dnevnog reda predsjednik obavještava Gradsko vijeć
ćnika IDS-HNS-ISU-ZELENI i to slijedom zahtjeva Kluba IDS
zaprimljene obavijesti predsjednice Hrvatske narodne stranke 

liberalni demokrati od 21.2.2019. godine, kojom je traženo da se iz svih službenih akata 
izostavi njihov naziv. Sada naziv kluba glasi IDS-ISU-ZELENI. 

ĐIVANJE DNEVNOG REDA:  

Poziv s materijalima za 15. sjednicu Gradskog vijeća dostavljen je vijeć
ožujka 2019. godine, a 15. ožujka 2019. godine dostavljena vam je dopuna dnevnog reda s 

đivanju mirovanja mandata vijećnika Danijela Feri
ivanju zamjenika Alka Starac (SDP) i polaganje svečane prisege

Prijedlozi akata i materijali za 15. sjednicu dostupni su vam na tablet i na web stranici Grada 

dostavljena vam je dopuna materijala za točku 12. sa iz
provedenom savjetovanju sa javnošću. 

nicima je na znanje dostavljeno dana 05.02.2019. i 05.03.2019.: 
čelnika o korištenju sredstava Proračunske zalihe Prora
čanj i veljaču 2019. godine, /sukladno članku 57. stavka 3. Zakona 

Prijedloge akata za ovu sjednicu razmatrali su te dali svoja mišljenja nadležna radna tijela 
Odbor za statut, Odbor za prostorno uređenje, Odbor za društvene djelatnosti, Odbor za plan i 

odarstvo te su vam izvješća o radu tih Odbora dostavljena na tablet

i da nije zaprimljen drugi prijedlog za izmjenu ili dopunu dnevnog reda, stavljam na 
glasanje DNEVNI RED 15. sjednice Gradskog vijeća, kako je predložen 15. ožujka 

a, te nakon glasanja utvrđujem da je 

e sa 19 glasova „ZA“ i bez glasova „PROTIV“ usvojilo predloženi dnevni red 
 

D N E V N I R E D 

đivanju mirovanja mandata vijećnika Danijela Feri
ivanju zamjenika Alka Starac (SDP) i polaganje svečane prisege

ćenog zapisnika sa 14. sjednice Gradskog vijeća od 29.01.2019. 
Donošenje Odluke o davanju na posebnu upotrebu pomorskog dobra u svrhu gradnje 

evine infrastrukturne namjene, vodnogospodarskog sustava odvodnje otpadnih 
voda, 2. skupine, sigurnosni ispust crpne stanice Puntižela  
Donošenje Odluke o isključenju nekretnine iz statusa javnog dobra u op

 
Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o uvjetima, kriterijima i 
postupku za sufinanciranje Programa obnove građevina na području grada Pule
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obavještava Gradsko vijeće da je došlo do 
i to slijedom zahtjeva Kluba IDS-

zaprimljene obavijesti predsjednice Hrvatske narodne stranke - 
liberalni demokrati od 21.2.2019. godine, kojom je traženo da se iz svih službenih akata 

a dostavljen je vijećnicima dana 11. 
ožujka 2019. godine, a 15. ožujka 2019. godine dostavljena vam je dopuna dnevnog reda s 

nika Danijela Ferića (SDP) te 
čane prisege 

Prijedlozi akata i materijali za 15. sjednicu dostupni su vam na tablet i na web stranici Grada 

čku 12. sa izvješćem o 

unske zalihe Proračuna Grada 
članku 57. stavka 3. Zakona 

nadležna radna tijela - 
enje, Odbor za društvene djelatnosti, Odbor za plan i 

a o radu tih Odbora dostavljena na tablet. 

i da nije zaprimljen drugi prijedlog za izmjenu ili dopunu dnevnog reda, stavljam na 
a, kako je predložen 15. ožujka 2019. sa 

e sa 19 glasova „ZA“ i bez glasova „PROTIV“ usvojilo predloženi dnevni red 

nika Danijela Ferića (SDP) te 
čane prisege 
ća od 29.01.2019.  

Donošenje Odluke o davanju na posebnu upotrebu pomorskog dobra u svrhu gradnje 
ne namjene, vodnogospodarskog sustava odvodnje otpadnih 

enju nekretnine iz statusa javnog dobra u općoj upotrebi - 

unama Odluke o uvjetima, kriterijima i 
čju grada Pule 



 

7. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvješ
otpada, troškovima uklanjanja odba
nepropisnog odbacivanja

8. Donošenje Odluke o provedbi posebnih mjera sprje
odnosu na lokacije na kojima je u više navrata utvr
otpada na području grada Pule

9. Donošenje Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Ugovora o prijenosu 
poslovnog udjela u društvu Fratarski d.o.o. i prijedlog Odluke o izmjeni društvenog 
Ugovora Fratarski d.o.o.

10. Donošenje Zaključka o davanju prethodne suglasnosti n
škole Tone Peruška Pula 

11. Donošenje Zaključka o prihva
2018. godinu 

12. Donošenje Odluke o zakupu i kupoprodaji poslovnih prostora Grada Pule
13. Donošenje: 

a) Odluke o prihvatu ponude 
Group d.d. 

b) Odluke o prihvatu ponude i sklapanju ugovora o kupoprodaji
d.o.o. 

14. Donošenje Odluke o razrješenju (Luka Blagovi
Odbora za plan i financije 

15. Donošenje Izmjena Poslovnika Gradskog vije
 
 
 
AD - 1. VIJEĆNIČKA PITANJA
 

Na 14. sjednici nisu stigli postaviti vije
a nakon toga u raspoloživom vremenu pitanja 
imaju prednost postavljati će pitanja prema slijede

-Gordana Ferenčić, Siniša Gordi
Radenko Ognjenović, Jadranka 

 
GORDANA FERENČIĆ: 
 Dobar dan svima, buon giorno a tutti.

Za današnju sjednicu imam dva pitanja.
Prvo pitanje postavila bih pro

 Kao što smo nedavno mogli 
prije obavljala Herculanea, a sada uslu
Građani kažu da su prije dimnja
dimnjake, a da ove godine to nije bio slu
Zanima me kako to komentirate i razmišljate li možda da Grad pono
službu. 

 

Drugo pitanje imam za gospodina Aleksandra Mati
Hrvatska gospodarska komora Zagreb u suradnji s Hrvatskom udrugom za dizala i 
Koordinacijskim odborom društva i udruga HT
projekte dostupne do stana ugradnjom osobnih dizala i platformi u više etažnim stambenim 
građevinama uz to uz financiranje iz fondova iz Europske unije. Do kraja sije

čka o usvajanju Izvješća o lokacijama i količ
otpada, troškovima uklanjanja odbačenog otpada i provedbi mjera 
nepropisnog odbacivanja otpada na području grada Pule u 2018. godini
Donošenje Odluke o provedbi posebnih mjera sprječavanja odbacivanja otpada u 

na kojima je u više navrata utvrđeno nepropisno odbacivanje 
grada Pule 

Donošenje Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Ugovora o prijenosu 
poslovnog udjela u društvu Fratarski d.o.o. i prijedlog Odluke o izmjeni društvenog 
Ugovora Fratarski d.o.o. 

čka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Osnovne 
škole Tone Peruška Pula  

čka o prihvaćanju Izvješća o radu Savjeta mladih Grada Pule za 

Donošenje Odluke o zakupu i kupoprodaji poslovnih prostora Grada Pule

Odluke o prihvatu ponude i sklapanju ugovora o kupoprodaji

Odluke o prihvatu ponude i sklapanju ugovora o kupoprodaji-AM Iota Nekretnine 

Donošenje Odluke o razrješenju (Luka Blagović) i imenovanju (Nada Kati
Odbora za plan i financije  
Donošenje Izmjena Poslovnika Gradskog vijeća Grada Pula-Pola 

KA PITANJA 

Na 14. sjednici nisu stigli postaviti vijećničko pitanje vijećnici, koji danas imaju prednost, 
a nakon toga u raspoloživom vremenu pitanja će moći postaviti ostali vijeć

će pitanja prema slijedećem redoslijedu: 
č ć, Siniša Gordić, Dunja Račić, Sanja Radolović, Bruna Jovanovi

Jadranka Černjul i Massimo Brajuha. 

dan svima, buon giorno a tutti. 
Za današnju sjednicu imam dva pitanja. 
Prvo pitanje postavila bih pročelniku Giordanu Škufliću. 
Kao što smo nedavno mogli čitati, građani se žale na uslugu čišćenja dimnjaka, koje je 

prije obavljala Herculanea, a sada uslugu u Puli putem koncesije obavlja tvrtka «Dimnja
ani kažu da su prije dimnjačari redovito jednom godišnje prije sezone grijanja 

dimnjake, a da ove godine to nije bio slučaj. 
Zanima me kako to komentirate i razmišljate li možda da Grad ponovno uspostavi svoju 

Drugo pitanje imam za gospodina Aleksandra Matića, direktora Castruma. 
Hrvatska gospodarska komora Zagreb u suradnji s Hrvatskom udrugom za dizala i 
Koordinacijskim odborom društva i udruga HT-umirovljenika Hrvatske, uklju
projekte dostupne do stana ugradnjom osobnih dizala i platformi u više etažnim stambenim 

evinama uz to uz financiranje iz fondova iz Europske unije. Do kraja sije
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a o lokacijama i količinama odbačenog 
enog otpada i provedbi mjera sprječavanja 

ju grada Pule u 2018. godini 
avanja odbacivanja otpada u 
eno nepropisno odbacivanje 

Donošenje Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Ugovora o prijenosu 
poslovnog udjela u društvu Fratarski d.o.o. i prijedlog Odluke o izmjeni društvenog 

a prijedlog Statuta Osnovne 

a o radu Savjeta mladih Grada Pule za 

Donošenje Odluke o zakupu i kupoprodaji poslovnih prostora Grada Pule-Pola 

-Arena Hosipitality 

AM Iota Nekretnine 

) i imenovanju (Nada Katić) člana 

nici, koji danas imaju prednost, 
vijećnici. Vijećnici koji 

, Bruna Jovanović, 

č ćenja dimnjaka, koje je 
gu u Puli putem koncesije obavlja tvrtka «Dimnjačar». 

ari redovito jednom godišnje prije sezone grijanja čistili 

vno uspostavi svoju 

 
Hrvatska gospodarska komora Zagreb u suradnji s Hrvatskom udrugom za dizala i 

umirovljenika Hrvatske, uključila se u 
projekte dostupne do stana ugradnjom osobnih dizala i platformi u više etažnim stambenim 

evinama uz to uz financiranje iz fondova iz Europske unije. Do kraja siječnja ove godine 



 

bile su otvorene pred prijave za taj projekt, pa me zanima jesu li zg
iskazale interese za ugradnjom dizala u zgradama koje dizala nemaju. Hvala, grazie.
 
TIZIANO SOŠIĆ: 

Zahvaljujem. 
Dajem riječ pročelniku Giordanu Škufli

 
GIORDANO ŠKULIĆ: 
 Pokušati ću odgovoriti na ovo pi
javnosti kod građana. Međutim, moramo znati da je novi zakon definirao regulativu 
dimnjačarstva nakon dugo, dugo godina i da je to jedan zakon koji smo dugo 
on bio prvenstveno određen da
koji koriste takav jedan element za grijanje u svojim objektima. Do 2016. godine Pula 
Herculanea, trgovačko društvo u vlasništvu Grada, obavljalo je tu djelatnost i došli smo u 
situaciju kada je nakon dugog niza godina ostalo raditi nekoliko djelatnika koji su u biti bili 
pred mirovinom. Svi pokušaji, sva nastojanja da se na bilo koji na
voljni se javiti, koji su osposobljeni, stru
nikakve signale da se takva struka može na
prisiljeni zajedno sa našim TD krenuti u jedinu mogu
znači koncesija i vidjeti da li na podru
zainteresiran, koji bi ispunjavao uvjete za dodjelu takve jedne djelatnosti.
 Mi smo proveli javni natje
uvjete i koje u biti na žalost je bio jedini ponu
osim njih. 
Slijedom svih ostalih aktivnosti koje su poslije bile, ovo Gradsko vije
prihvatilo je odluke koje su prethodile potpisivanju Ugovora i jednostavno mi smo krenuli u 
takav jedan rad, u stvari Dimnjač
se s vremenom pokazivala određ
do sada, kontaktirali nadležne u poduze
terenu. I oni imaju neke negativne situacije koje su potpuno druga
na druge dijelove i gradove u Republici Hrvatskoj, ima jako puno odbijanja prvih pregleda, 
kontrolnih pregleda dimovodnih kanala. Tako da i oni isto imaju razloga za n
terenu, a činjenica je da jedna vodilja o kojoj mi moramo razmišljati, a i gra
to je sigurnost građana po tom pitanju, jer znamo da dok se nešto ne desi sve je lijepo, 
međutim, kada se desi onda se postavlja pitanje zašto
 Cjenik koji je bio predvi
egzistira. Cijene su ostale u gabaritima koje su bile kada je ta djelatnost obavljalo naše TP 
Pula Herculanea, samo što su aktivnosti u

Bilo je prigovora na cijene vizualnog pregleda dimovodnih kanala Ja 
smo na primjer kod nas u zgradi, našoj vertikali, ima 2 dimovodnih kanala, 7 etaža je i ako se 
oba dva pregledaju vizualno to je 720,00 kn, podijeljeno na 7 stanova to je 100
na godinu. Mislim da to ne treba biti nikakav prevelik zalogaj ako su u pitanju sigurnosti 
naših obitelji, naše djece, svih onih koji žive u tim stanovima. 

Prema tome tragom svih ovih problema koji su sada bili u medijima, u javnosti 
apostrofirani, mi smo kontaktirali s kolegama iz Dimnja
travnja pošto su sada oni odsutni, vidjet 
djelatnosti i svih naših građana i njihove sigurnosti razgovarati i vidjeti u 
usluge mogu poboljšati, modificirati i unaprijediti. Hvala.
 
 

bile su otvorene pred prijave za taj projekt, pa me zanima jesu li zgrade iz podru
iskazale interese za ugradnjom dizala u zgradama koje dizala nemaju. Hvala, grazie.

čelniku Giordanu Škufliću da odgovori na prvo pitanje.

u odgovoriti na ovo pitanje koje je u zadnje vrijeme bilo apostrofirao u 
đutim, moramo znati da je novi zakon definirao regulativu 

arstva nakon dugo, dugo godina i da je to jedan zakon koji smo dugo 
đen da bi se podigla jedna razina zaštite zdravlja ljudi i svih gra

koji koriste takav jedan element za grijanje u svojim objektima. Do 2016. godine Pula 
ko društvo u vlasništvu Grada, obavljalo je tu djelatnost i došli smo u 

a je nakon dugog niza godina ostalo raditi nekoliko djelatnika koji su u biti bili 
pred mirovinom. Svi pokušaji, sva nastojanja da se na bilo koji način dođ
voljni se javiti, koji su osposobljeni, stručni, nismo imali odaziva, tržište rad
nikakve signale da se takva struka može naći na području grada Pule, pa i šire. Stoga smo bili 
prisiljeni zajedno sa našim TD krenuti u jedinu mogućnost koju nam je zakon dozvoljavao. To 

i koncesija i vidjeti da li na području Republike Hrvatske ima radni subjekt koji bi bio 
zainteresiran, koji bi ispunjavao uvjete za dodjelu takve jedne djelatnosti. 

Mi smo proveli javni natječaj, javilo se Poduzeće Dimnjačar koje je ispunjavao sve 
uvjete i koje u biti na žalost je bio jedini ponuđač na tome natječaju. Znač

Slijedom svih ostalih aktivnosti koje su poslije bile, ovo Gradsko vijeće je prihvatilo cjenik, 
prihvatilo je odluke koje su prethodile potpisivanju Ugovora i jednostavno mi smo krenuli u 

stvari Dimnjačar je krenuo u takav jedan rad na području Grada Pule, gdje 
se s vremenom pokazivala određena problematika. I po ovom pitanju mi smo, kao i svaki put 
do sada, kontaktirali nadležne u poduzeću Dimnjačar. Vidjet ćemo kakva je situacija na 

nu. I oni imaju neke negativne situacije koje su potpuno drugačije, neoč
na druge dijelove i gradove u Republici Hrvatskoj, ima jako puno odbijanja prvih pregleda, 
kontrolnih pregleda dimovodnih kanala. Tako da i oni isto imaju razloga za n

injenica je da jedna vodilja o kojoj mi moramo razmišljati, a i građ
ana po tom pitanju, jer znamo da dok se nešto ne desi sve je lijepo, 

utim, kada se desi onda se postavlja pitanje zašto nije ovo, zašto nije ono.
Cjenik koji je bio predviđen i koji je u biti prihvaćen na ovom Gradskom vije

egzistira. Cijene su ostale u gabaritima koje su bile kada je ta djelatnost obavljalo naše TP 
Pula Herculanea, samo što su aktivnosti učestalije. 

ilo je prigovora na cijene vizualnog pregleda dimovodnih kanala Ja 
smo na primjer kod nas u zgradi, našoj vertikali, ima 2 dimovodnih kanala, 7 etaža je i ako se 
oba dva pregledaju vizualno to je 720,00 kn, podijeljeno na 7 stanova to je 100
na godinu. Mislim da to ne treba biti nikakav prevelik zalogaj ako su u pitanju sigurnosti 
naših obitelji, naše djece, svih onih koji žive u tim stanovima.  

Prema tome tragom svih ovih problema koji su sada bili u medijima, u javnosti 
rofirani, mi smo kontaktirali s kolegama iz Dimnjačara i zakazali sastanak po

travnja pošto su sada oni odsutni, vidjet ćemo o čemu se radi. Naravno da ć
đana i njihove sigurnosti razgovarati i vidjeti u 

usluge mogu poboljšati, modificirati i unaprijediti. Hvala. 
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rade iz područja Pule 
iskazale interese za ugradnjom dizala u zgradama koje dizala nemaju. Hvala, grazie. 

u da odgovori na prvo pitanje. 

tanje koje je u zadnje vrijeme bilo apostrofirao u 
utim, moramo znati da je novi zakon definirao regulativu 

arstva nakon dugo, dugo godina i da je to jedan zakon koji smo dugo čekali zato jer je 
bi se podigla jedna razina zaštite zdravlja ljudi i svih građana 

koji koriste takav jedan element za grijanje u svojim objektima. Do 2016. godine Pula 
ko društvo u vlasništvu Grada, obavljalo je tu djelatnost i došli smo u 

a je nakon dugog niza godina ostalo raditi nekoliko djelatnika koji su u biti bili 
čin dođe do ljudi koji su 

ni, nismo imali odaziva, tržište rada nije davalo 
ju grada Pule, pa i šire. Stoga smo bili 

nost koju nam je zakon dozvoljavao. To 
rvatske ima radni subjekt koji bi bio 

čar koje je ispunjavao sve 
čaju. Znači, nije bilo nikoga 

će je prihvatilo cjenik, 
prihvatilo je odluke koje su prethodile potpisivanju Ugovora i jednostavno mi smo krenuli u 

ar je krenuo u takav jedan rad na području Grada Pule, gdje 
ena problematika. I po ovom pitanju mi smo, kao i svaki put 

ćemo kakva je situacija na 
čije, neočekivane u odnosu 

na druge dijelove i gradove u Republici Hrvatskoj, ima jako puno odbijanja prvih pregleda, 
kontrolnih pregleda dimovodnih kanala. Tako da i oni isto imaju razloga za nezadovoljstvo na 

injenica je da jedna vodilja o kojoj mi moramo razmišljati, a i građani grada Pule, a 
ana po tom pitanju, jer znamo da dok se nešto ne desi sve je lijepo, 

nije ovo, zašto nije ono. 
en na ovom Gradskom vijeću, 

egzistira. Cijene su ostale u gabaritima koje su bile kada je ta djelatnost obavljalo naše TP 

ilo je prigovora na cijene vizualnog pregleda dimovodnih kanala Ja ću vam reći da 
smo na primjer kod nas u zgradi, našoj vertikali, ima 2 dimovodnih kanala, 7 etaža je i ako se 
oba dva pregledaju vizualno to je 720,00 kn, podijeljeno na 7 stanova to je 100,00 kn po stanu 
na godinu. Mislim da to ne treba biti nikakav prevelik zalogaj ako su u pitanju sigurnosti 

Prema tome tragom svih ovih problema koji su sada bili u medijima, u javnosti 
ara i zakazali sastanak početkom 

emu se radi. Naravno da ćemo za dobrobit te 
ana i njihove sigurnosti razgovarati i vidjeti u čemu se sve te 



 

TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem. 

 Pročelnik Matić, imate rije
 
ALEKSANDAR MATIĆ: 
 Egregio presidente, poštovani Gradona
buona sera a tutti, dobar večer svima.
 Zahvaljujem na pitanju. Pitanje je dosta aktualno u zadnje vrijeme.
 Mislim da treba pohvaliti svaku inicijativu kojom se želi bespovratnim sredstvima iz 
Europske unije podignut kvaliteta življenja naših sugra
onima koji žive u više stambenim zgradama na višim katovima, neovisno da li su to naši 
umirovljenici, mame sa malom djecom ili osobe sa smanjenom pokretljivoš
pohvaliti inicijativu Koordinacijskog odbora Udruge umirovljenika
Gospodarsku komoru, jer oni su napravili jedan izrazito veliki anketni posao.
 U Republici Hrvatskoj ima 17.000 zgrada koje zadovoljavaju kriterije natje
da su više od tri etaže bez dizala. Od tih 17.000 zgrada ima 12.000 prijav
 Što se tiče zgrada na podru
gradski upravitelj ima pred prijava, a to je 12 pred prijava, te sada 
vezano za pokretanje daljnje procedure za natje
sada sve na bazi jedne lijepe ankete, a stvarnost je nešto drugo. Obzirom da u višegodišnjoj 
financijskoj perspektivi do 2020. godine i kroz operativne programe kohezija resorno 
ministarstvo nema planirane te aktivnosti, te smatram da je re
vezano za ugradnju liftova u višestambene zgrade, o
perspektivi od 2021. do 2027. godine, jer povla
koji mora biti popraćen sa svom prate
mora biti otvoren kroz neko vrijeme, mora biti natje
dokumentacija za ugradnju dizala, jer svaka zgrada je specifi
dizalo unutar stubišta, već kako kod rušenja je potreban glavni projekt imati, a ukoliko ide s 
vanjske zgrade tada treba i građ
li tih par metara sa vanjske strane je oku
 Ono što je kroz cijelu tu inicijativu isto spominjano je stopa sufinanciranja od 85% za 
gradnju dizala. Smatram da je to dosta ambiciozno, da trenutno nema projekata i ne vjerujem 
da će biti projekata u Republici Hrvatskoj osim projekata kroz ITU mehanizam da stopa 
sufinanciranja bude 85%, tako da svi oni koji nešto o
očekivanja. Mogu samo dati primjer kakva su sufinanciranja trenutno kod projekata za 
energetsku obnovu javnih grada, za škole i vrti
Primorsku i na Kontinentalnu Hrvatsku i dio, ovisno o stopi razvijenosti županije, 
sufinanciranje se kreće od 35%, 40 i 45% za Primorski dio Hrvatske odnosno za 50, 55 do 
60% za kontinentalni dio Hrvatske. Svakako bih volio da naši politi
što veću stopu sufinanciranja, jer postoje velike nelogi
ili jedan vrtić u Istarskoj županiji dobije 35% sufinanciranja, jer je Županija jako razvijena, 
dok jedan grad Zagreb, koji nije manje razvijen od 
dobije 50%. I tu svakako ima puno prostora za komunikaciju prema resornom ministarstvu i 
za komunikaciju prema nadležnim tijelima. Hvala.
 
TIZIANO SOŠIĆ; 

Zahvaljujem. 
Kolegice Gordana Ferenč

 
 

ć, imate riječ 

Egregio presidente, poštovani Gradonačelniče, poštovani vijećnici, egregi consiglieri, 
čer svima. 

Zahvaljujem na pitanju. Pitanje je dosta aktualno u zadnje vrijeme. 
Mislim da treba pohvaliti svaku inicijativu kojom se želi bespovratnim sredstvima iz 

Europske unije podignut kvaliteta življenja naših sugrađana. Lift je svima p
onima koji žive u više stambenim zgradama na višim katovima, neovisno da li su to naši 
umirovljenici, mame sa malom djecom ili osobe sa smanjenom pokretljivošć
pohvaliti inicijativu Koordinacijskog odbora Udruge umirovljenika 
Gospodarsku komoru, jer oni su napravili jedan izrazito veliki anketni posao.

U Republici Hrvatskoj ima 17.000 zgrada koje zadovoljavaju kriterije natje
da su više od tri etaže bez dizala. Od tih 17.000 zgrada ima 12.000 prijava. 

e zgrada na području Grada Pule ja mogu konkretno reći koliko Castrum kao 
gradski upravitelj ima pred prijava, a to je 12 pred prijava, te sada čekamo daljnje korake 
vezano za pokretanje daljnje procedure za natječaj. Međutim, ja bih se osudi
sada sve na bazi jedne lijepe ankete, a stvarnost je nešto drugo. Obzirom da u višegodišnjoj 
financijskoj perspektivi do 2020. godine i kroz operativne programe kohezija resorno 
ministarstvo nema planirane te aktivnosti, te smatram da je realnije te aktivnosti, natje
vezano za ugradnju liftova u višestambene zgrade, očekivati u budu
perspektivi od 2021. do 2027. godine, jer povlačenje novaca iz EU fondova je jako dug proces 

ćen sa svom pratećom dokumentacijom, raspisivanja natje
mora biti otvoren kroz neko vrijeme, mora biti natječajna dokumentacija odnosno usporedna 
dokumentacija za ugradnju dizala, jer svaka zgrada je specifična, neovisno da li se ugra

ko kod rušenja je potreban glavni projekt imati, a ukoliko ide s 
vanjske zgrade tada treba i građevinska dozvola, pa tu je pitanje imovinsko
li tih par metara sa vanjske strane je okućnica ili je to nečije privatno zemljište.

kroz cijelu tu inicijativu isto spominjano je stopa sufinanciranja od 85% za 
gradnju dizala. Smatram da je to dosta ambiciozno, da trenutno nema projekata i ne vjerujem 

e biti projekata u Republici Hrvatskoj osim projekata kroz ITU mehanizam da stopa 
ufinanciranja bude 85%, tako da svi oni koji nešto očekuju će morati imati malo niža 

ekivanja. Mogu samo dati primjer kakva su sufinanciranja trenutno kod projekata za 
energetsku obnovu javnih grada, za škole i vrtiće, jer je Republika Hrvatska podijelje
Primorsku i na Kontinentalnu Hrvatsku i dio, ovisno o stopi razvijenosti županije, 

će od 35%, 40 i 45% za Primorski dio Hrvatske odnosno za 50, 55 do 
60% za kontinentalni dio Hrvatske. Svakako bih volio da naši političari lobiraj

u stopu sufinanciranja, jer postoje velike nelogičnosti i nepravednosti, da jedna škola 
 u Istarskoj županiji dobije 35% sufinanciranja, jer je Županija jako razvijena, 

dok jedan grad Zagreb, koji nije manje razvijen od Istarske županije, dapač
dobije 50%. I tu svakako ima puno prostora za komunikaciju prema resornom ministarstvu i 
za komunikaciju prema nadležnim tijelima. Hvala. 

Kolegice Gordana Ferenčić, imate riječ. 
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ćnici, egregi consiglieri, 

 
Mislim da treba pohvaliti svaku inicijativu kojom se želi bespovratnim sredstvima iz 

ana. Lift je svima potreban, svima 
onima koji žive u više stambenim zgradama na višim katovima, neovisno da li su to naši 
umirovljenici, mame sa malom djecom ili osobe sa smanjenom pokretljivošću. Svakako treba 

 HT-a i HP-e i 
Gospodarsku komoru, jer oni su napravili jedan izrazito veliki anketni posao. 

U Republici Hrvatskoj ima 17.000 zgrada koje zadovoljavaju kriterije natječaja, a to je 
 

ći koliko Castrum kao 
čekamo daljnje korake 

utim, ja bih se osudio reći da je to 
sada sve na bazi jedne lijepe ankete, a stvarnost je nešto drugo. Obzirom da u višegodišnjoj 
financijskoj perspektivi do 2020. godine i kroz operativne programe kohezija resorno 

alnije te aktivnosti, natječaje 
ekivati u budućoj financijskoj 

enje novaca iz EU fondova je jako dug proces 
tacijom, raspisivanja natječaja. Taj poziv 

ajna dokumentacija odnosno usporedna 
na, neovisno da li se ugrađuje 

ko kod rušenja je potreban glavni projekt imati, a ukoliko ide s 
evinska dozvola, pa tu je pitanje imovinsko-pravnih odnosa da 

ije privatno zemljište. 
kroz cijelu tu inicijativu isto spominjano je stopa sufinanciranja od 85% za 

gradnju dizala. Smatram da je to dosta ambiciozno, da trenutno nema projekata i ne vjerujem 
e biti projekata u Republici Hrvatskoj osim projekata kroz ITU mehanizam da stopa 

će morati imati malo niža 
ekivanja. Mogu samo dati primjer kakva su sufinanciranja trenutno kod projekata za 

e, jer je Republika Hrvatska podijeljena na 
Primorsku i na Kontinentalnu Hrvatsku i dio, ovisno o stopi razvijenosti županije, 

e od 35%, 40 i 45% za Primorski dio Hrvatske odnosno za 50, 55 do 
čari lobiraju da dobijemo 

nosti i nepravednosti, da jedna škola 
 u Istarskoj županiji dobije 35% sufinanciranja, jer je Županija jako razvijena, 

Istarske županije, dapače, možda je i više, 
dobije 50%. I tu svakako ima puno prostora za komunikaciju prema resornom ministarstvu i 



 

GORDANA FERENČIĆ: 
Zadovoljna sam s odgovorima.
Hvala. 

 
TIZIANO SOŠIĆ: 

Kolega Gordić, možete postaviti pitanje.
 

 SINIŠA GORDIĆ: 
 Dobar dan. 
 Ja bih imao samo jedno pitanje, ina
Aleksandra Matića, pretpostavljam, d
pitanje pismeno. 

Pitati ću gospodina Gradona
time, ali rekli ste, ako se dobro sje
koji radi na tome. Postavio sam pitanje prije, 
odgovor od gospođe pročelnice, koji je bio, maltene, tipsko izvu
sredstva u Proračunu, pa da vidimo, ako nas možete uputiti što je taj tim od drugog m
2018. godine do trećeg mjeseca 2019. godine napravio po pitanju azila za životinje.  Hvala.
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Gradonačelniče, imate rije
 
BORIS MILETIĆ: 
 Hvala lijepa. 
 Gospodine predsjednič
pismeno odgovorim na ovo pitanje.
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolega Gordić, imate riječ
 
SINIŠA GORDIĆ: 
 Moram iskazati nezadovoljstvo. Ako dobijem isti odgovor kao prošli put, onda mi ga 
ne morate ni slati. Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Dajem riječ kolegici Dunji Ra
 
DUNJA RAČIĆ: 
 Dobar večer svima. 
 Ja bih imala dva pitanja.
 Prvo pitanje je za gospodina Aleksandra Mati
 Poštovani gospodine Mati
poznatijoj kao doktorska zgrada, traje obnova pro
me kada će zgrada biti gotova te koji su idu
provesti u narednom razdoblju.
 Drugo pitanje postavila bih pro

Zadovoljna sam s odgovorima. 

ć, možete postaviti pitanje. 

Ja bih imao samo jedno pitanje, inače iskoristim dva. Mislio sam pitati gospodina 
a, pretpostavljam, da bi trajalo prilično dugo, pa da ubrzamo poslat 

u gospodina Gradonačelnika vezano za azil za životinje, ostajem dosadan s 
time, ali rekli ste, ako se dobro sjećamo, u drugom mjesecu 2018. godine da ste oformili tim 

na tome. Postavio sam pitanje prije, čini mi se 4 mjeseca isto to, pa sam dobio 
čelnice, koji je bio, maltene, tipsko izvučeno, za to su predvi

unu, pa da vidimo, ako nas možete uputiti što je taj tim od drugog m
eg mjeseca 2019. godine napravio po pitanju azila za životinje.  Hvala.

če, imate riječ. 

Gospodine predsjedniče, uvažene vijećnice, uvaženi vijećnici, doz
pismeno odgovorim na ovo pitanje. 

ć, imate riječ. 

Moram iskazati nezadovoljstvo. Ako dobijem isti odgovor kao prošli put, onda mi ga 

 kolegici Dunji Račić. 

Ja bih imala dva pitanja. 
Prvo pitanje je za gospodina Aleksandra Matića, direktora Castruma.
Poštovani gospodine Matiću, već neko vrijeme na zgradi u neposrednoj blizini Arene,

poznatijoj kao doktorska zgrada, traje obnova pročelja u sklopu projekta Dolcevita. Zanima 
e zgrada biti gotova te koji su idući projekti u sklopu Dolcevite koji se planiraju 

provesti u narednom razdoblju. 
Drugo pitanje postavila bih pročelniku Giordanu Škufliću. 
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e iskoristim dva. Mislio sam pitati gospodina 
no dugo, pa da ubrzamo poslat ću mu 

elnika vezano za azil za životinje, ostajem dosadan s 
amo, u drugom mjesecu 2018. godine da ste oformili tim 

ini mi se 4 mjeseca isto to, pa sam dobio 
čeno, za to su predviđena 

unu, pa da vidimo, ako nas možete uputiti što je taj tim od drugog mjeseca 
eg mjeseca 2019. godine napravio po pitanju azila za životinje.  Hvala. 

ćnici, dozvolite mi da 

Moram iskazati nezadovoljstvo. Ako dobijem isti odgovor kao prošli put, onda mi ga 

a, direktora Castruma. 
 neko vrijeme na zgradi u neposrednoj blizini Arene, 

elja u sklopu projekta Dolcevita. Zanima 
i projekti u sklopu Dolcevite koji se planiraju 



 

 Više puta smo ovdje mogli 
puni novim sadržajima. Ljetna je sezona pred vratima te me zanima da li nam možete re
kada će radovi biti gotovi i što ć
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Direktore Matiću imate rije
 
ALEKSANDAR MATIĆ: 
 Hvala lijepa na pitanju.
 Ova zgrada u Istarskoj ulici u blizini pulske arene, poznatija kao doktorska zgrada, 
brzo će biti gotova. Ja vjerujem da do konca travnja mjese
početak nekih većih aktivnosti u turisti
uređena fasada. To je svakako jedan jako zahtjevan projekt koji se provodio u suradnji sa 
Konzervatorskim odjelom u Puli. Ima
izrazito zahtjevna, arhitektonski vrijedna. To je jedan izrazito pozitivan primjer gdje i javni 
sektor se uključio u obnovu jedne tako lijepe gra
zaštitu okoliša i energetsku uč
Dolcevita te se u financiranje uklju
najljepših šetnica u gradu Puli.
 Što se tiče Dolcevite, imamo sve više i više upita vezano z
projekt Dolcevita. Castrum  ima u pripremi desetak projekta, a u najve
realizacije u ovoj kalendarskoj godini je jedna zgrada na Danteovom trgu, nekoliko zgrada na 
De Villeovom usponu, te jedna zgrada u Škal
očekuje po dosadašnjim prijavama. Me
nisu u zoni obuhvata i svakako sigurno 
ljepšu vizuru grada. Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 

Zahvaljujem. 
 Utvrđujem da je u međ
ovom trenutku prisutno 20 vijeć
 
 Pročelniče Škufliću, možete odgovoriti na postavljeno pitanje.
 
GIORDANO ŠKUFLIĆ: 
 Hvala. 
 Uređenje Hidrobaze se nastavlja i ove godine. 
predvidjeli sredstva potrebna za ure
turizma. Ove godine je predviđ
Ministarstvo. Ono što je bitno napomenuti je da ure
za sve one lokalitete infrastrukturno gdje se trebaju desiti odre
projektom i uređujemo javnu rasvjetu, dio javne rasvjete, ve
rasvjete uz onu šetnicu glavnu, uz glavnu obalu u plavo ofarbanu. Ure
koja je predviđena mahom u tom ve
su već započeli, izvode se i mislim da 
planiramo radove završiti. Jednostavno taj projekt ide dalje sukladno onome što je odobreno, 
kako je projektirano, kako je odobren natje
provelo, tako da vjerujemo da ć
slikom što smo tamo i planirali. 

Više puta smo ovdje mogli čitu kako se plaža na Hidrobazi svake godine obnavlja i 
puni novim sadržajima. Ljetna je sezona pred vratima te me zanima da li nam možete re

e radovi biti gotovi i što će se sve izgraditi ove godine. Hvala. 

ću imate riječ. 

Hvala lijepa na pitanju. 
Ova zgrada u Istarskoj ulici u blizini pulske arene, poznatija kao doktorska zgrada, 

e biti gotova. Ja vjerujem da do konca travnja mjeseca odnosno prije Dana Grada Pule i 
ih aktivnosti u turističkom sektoru, da će biti skinuta skela i biti kompletno 

ena fasada. To je svakako jedan jako zahtjevan projekt koji se provodio u suradnji sa 
Konzervatorskim odjelom u Puli. Imamo njihovu maksimalnu suradnju, obzirom da je zgrada 
izrazito zahtjevna, arhitektonski vrijedna. To je jedan izrazito pozitivan primjer gdje i javni 

io u obnovu jedne tako lijepe građevine. Financiranje je od strane Fonda za 
i energetsku učinkovitost kroz njihove projekte te kroz gradski projekt 

Dolcevita te se u financiranje uključila i Turistička zajednica obzirom da je to jedna od 
najljepših šetnica u gradu Puli. 

e Dolcevite, imamo sve više i više upita vezano za prijavu zgrada na gradski 
projekt Dolcevita. Castrum  ima u pripremi desetak projekta, a u najvećoj fazi i mogu
realizacije u ovoj kalendarskoj godini je jedna zgrada na Danteovom trgu, nekoliko zgrada na 
De Villeovom usponu, te jedna zgrada u Škaljerovoj ulici u blizini Arene. To je ono što se 

ekuje po dosadašnjim prijavama. Međutim, ima puno zgrada koje žele urediti pro
nisu u zoni obuhvata i svakako sigurno će biti sve više i više novouređenih pro

ujem da je u međuvremenu pristupio sjednici kolega Redžep Raimov
ovom trenutku prisutno 20 vijećnika. 

ću, možete odgovoriti na postavljeno pitanje. 

drobaze se nastavlja i ove godine. Činjenica je da smo mi svake godine 
predvidjeli sredstva potrebna za uređenje radova, a da smo bili sufinancirani od Ministarstva 
turizma. Ove godine je predviđeno oko 3.000.000,00 kuna. Iznos od 400.000,00 kuna je dalo 

inistarstvo. Ono što je bitno napomenuti je da uređujemo centralni dio zone i pripremamo se 
za sve one lokalitete infrastrukturno gdje se trebaju desiti određeni objekti koji su predvi

ujemo javnu rasvjetu, dio javne rasvjete, veći dio, oko 60 
rasvjete uz onu šetnicu glavnu, uz glavnu obalu u plavo ofarbanu. Uređujemo dio hortikulture, 

ena mahom u tom već završenom priobalnom dijelu u centralnoj zoni. Radovi 
eli, izvode se i mislim da ćemo do početka sezone, do 1.5.2019. godine 

planiramo radove završiti. Jednostavno taj projekt ide dalje sukladno onome što je odobreno, 
kako je projektirano, kako je odobren natječajnim radom, natječajem koje je Ministarstvo 
provelo, tako da vjerujemo da će za godinu, dvije sve biti donijeto, da će to biti upotpunjen 
slikom što smo tamo i planirali.  
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itu kako se plaža na Hidrobazi svake godine obnavlja i 
puni novim sadržajima. Ljetna je sezona pred vratima te me zanima da li nam možete reći 

Ova zgrada u Istarskoj ulici u blizini pulske arene, poznatija kao doktorska zgrada, 
ca odnosno prije Dana Grada Pule i 
e biti skinuta skela i biti kompletno 

ena fasada. To je svakako jedan jako zahtjevan projekt koji se provodio u suradnji sa 
mo njihovu maksimalnu suradnju, obzirom da je zgrada 

izrazito zahtjevna, arhitektonski vrijedna. To je jedan izrazito pozitivan primjer gdje i javni 
evine. Financiranje je od strane Fonda za 

inkovitost kroz njihove projekte te kroz gradski projekt 
ka zajednica obzirom da je to jedna od 

a prijavu zgrada na gradski 
ćoj fazi i mogućnosti 

realizacije u ovoj kalendarskoj godini je jedna zgrada na Danteovom trgu, nekoliko zgrada na 
jerovoj ulici u blizini Arene. To je ono što se 

utim, ima puno zgrada koje žele urediti pročelje, koje 
đenih pročelja za još 

uvremenu pristupio sjednici kolega Redžep Raimovć, što je u 

injenica je da smo mi svake godine 
enje radova, a da smo bili sufinancirani od Ministarstva 

eno oko 3.000.000,00 kuna. Iznos od 400.000,00 kuna je dalo 
ujemo centralni dio zone i pripremamo se 

eni objekti koji su predviđeni 
oko 60 - 70 % javna 
đujemo dio hortikulture, 

 završenom priobalnom dijelu u centralnoj zoni. Radovi 
ka sezone, do 1.5.2019. godine 

planiramo radove završiti. Jednostavno taj projekt ide dalje sukladno onome što je odobreno, 
čajem koje je Ministarstvo 

će to biti upotpunjen 



 

Imamo određenih problema u tijeku sezone zato što je to podru
turistima, sa gostima, frekventno je. Jednostavno pove
poduzećem Pula Herculanea, ophodnja za sme
ambijent koji je tamo bio što kvalitetniji i bolji, da bi bio u skladu s onim što smo napravili, 
tako da po završetku ove sezone mi 
lijevo i desno centralnog dijela, previdjeti, pripremati i završavati, vidjet 
Ali kažem, svake godine se sredstva predvi
dobili smo određena sredstva Ministarstva turizma.
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolegica Dunja Račić, da li ste zadovoljna s odgovorima ?
 
DUNJA RAČIĆ: 
 Hvala. 
 Zadovoljna sam s odgovorima.
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolegica Sanja Radolović
 
SANJA RADOLOVIĆ: 
 Hvala na danoj riječi. 
 Lijep pozdrav svima. 
 Ja imam dva pitanja. 
 Prvo pitanje za gospodina Gradona
Islamskog vjerskog centra odnosno džamije. Imali smo u medijima prilike puno 
zadnjih nekoliko godina o tome. Mene zapravo zan
gradske uprave ako se i kada se ispuni sva prostorno 
Puli živi 5000 Muslimana, pa me zanima da li su se oni vama obratili s kakvim upitima, kako 
i u kojem omjeru vidite izgradnju 
lokacija ostaje ova u Valmadama.
 Drugo je pitanje vezano za izgradnju pro
je određena lokacija Molo Carbone, pa zanima me tko 
upisa prava vlasništva, probili smo rok krajem 2018. godine, pa me zanima zapravo tko 
odgovarati zbog lošeg odrađ
izvlaštenja pomorskog dobra ušli smo u spor sa državom. Hvala.
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Drugo je pitanje isto tako za Gradona
 Gradonačelniče, možete odgovoriti.
 
BORIS MILETIĆ: 
 Drago mi je da ste postavili to pitanje. Upravo nedavno je naš grad posjetio 
gospodin Hasanović, koji je predstavio svoju knji
značajan dio naših sugrađana je muslimanske vjere, a isto tako je 
vjerski objekt koji je namijenjen toj namjeri postoji ve
samome centru nasuprot naše Žu
dostatan za sve potrebe vjernika muslimanske vjere.

đenih problema u tijeku sezone zato što je to područ
turistima, sa gostima, frekventno je. Jednostavno povećana je u suradnji s Komunalnim 

m Pula Herculanea, ophodnja za smeće, kontrole komunalnih redara itd., da bi 
ambijent koji je tamo bio što kvalitetniji i bolji, da bi bio u skladu s onim što smo napravili, 
tako da po završetku ove sezone mi ćemo, mimo centralnog dijela, lijevo i desno, p
lijevo i desno centralnog dijela, previdjeti, pripremati i završavati, vidjet ćemo što 
Ali kažem, svake godine se sredstva predviđaju i ove godine to se planiralo u Prora

ena sredstva Ministarstva turizma. 

čić, da li ste zadovoljna s odgovorima ? 

Zadovoljna sam s odgovorima. 

Kolegica Sanja Radolović imate riječ. 

Prvo pitanje za gospodina Gradonačelnika Borisa Miletića, vezano je za izgradnju 
Islamskog vjerskog centra odnosno džamije. Imali smo u medijima prilike puno 
zadnjih nekoliko godina o tome. Mene zapravo zanima koji je konkretan stav Vas i cijele 
gradske uprave ako se i kada se ispuni sva prostorno - planska dokumentacija, budu
Puli živi 5000 Muslimana, pa me zanima da li su se oni vama obratili s kakvim upitima, kako 
i u kojem omjeru vidite izgradnju te džamije, a koja je prava pogodna lokacija i da li kao 
lokacija ostaje ova u Valmadama. 

Drugo je pitanje vezano za izgradnju pročistača za koje isto smo imali prilike 
ena lokacija Molo Carbone, pa zanima me tko će odgovarati za loše od

upisa prava vlasništva, probili smo rok krajem 2018. godine, pa me zanima zapravo tko 
odgovarati zbog lošeg odrađenog posla upisa prava vlasništva zbog nekoliko metara 
izvlaštenja pomorskog dobra ušli smo u spor sa državom. Hvala. 

Drugo je pitanje isto tako za Gradonačelnika, pretpostavljam. 
če, možete odgovoriti. 

Drago mi je da ste postavili to pitanje. Upravo nedavno je naš grad posjetio 
, koji je predstavio svoju knjigu u našem gradu i činjenica stoji da jedan 

đana je muslimanske vjere, a isto tako je činjenica da u gradu Puli 
vjerski objekt koji je namijenjen toj namjeri postoji već od 1967. godine. On se nalazi u 
samome centru nasuprot naše Žute škole i on kao takav predstavlja jedan prostor koji nije 
dostatan za sve potrebe vjernika muslimanske vjere. 
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enih problema u tijeku sezone zato što je to područje napućeno sa 
ana je u suradnji s Komunalnim 

e, kontrole komunalnih redara itd., da bi 
ambijent koji je tamo bio što kvalitetniji i bolji, da bi bio u skladu s onim što smo napravili, 

emo, mimo centralnog dijela, lijevo i desno, područje 
ćemo što ćemo raditi. 

aju i ove godine to se planiralo u Proračunu i 

ća, vezano je za izgradnju 
Islamskog vjerskog centra odnosno džamije. Imali smo u medijima prilike puno čitati u 

ima koji je konkretan stav Vas i cijele 
planska dokumentacija, budući da u 

Puli živi 5000 Muslimana, pa me zanima da li su se oni vama obratili s kakvim upitima, kako 
te džamije, a koja je prava pogodna lokacija i da li kao 

a za koje isto smo imali prilike čitati da 
e odgovarati za loše odrađen posao 

upisa prava vlasništva, probili smo rok krajem 2018. godine, pa me zanima zapravo tko će 
enog posla upisa prava vlasništva zbog nekoliko metara 

Drago mi je da ste postavili to pitanje. Upravo nedavno je naš grad posjetio muftija 
činjenica stoji da jedan 

činjenica da u gradu Puli 
 od 1967. godine. On se nalazi u 

te škole i on kao takav predstavlja jedan prostor koji nije 



 

 Znate i sami da smo u proteklom razdoblju imali više razgovora sa predstavnicima 
Islamske zajednice. Znate da smo imali i u ovoj Gradskoj vije
izgradnje jednog islamskog kulturnog centra. Znate da smo isto tako u našem Prostornom 
planu bili predvidjeli lokaciju u Valmadama. Za vašu informaciju, temeljem zahtjeva gra
i Mjesnog odbora, ta lokacija je iz Prostornog plana
kao lokacija vjerske namjene. 

I u redovnim razgovorima smo se dotakli te teme. Dakle, potreba vjernicima postoji. 
Ukoliko mene pitate za stav, ja mislim da svi vjernici trebaju imati pravo na ispunjavanje 
svojih zahtjeva, za to trebaju imati prostorne mogu
jednako tako mislim da imaju pravo i pripadnici muslimanske vjere.

Međutim s druge strane isto tako za odlu
jednog čovjeka, niti jednog pojedinca, to mora biti odluka, re
konsenzus, koji će prihvatiti lokaciju gdje se to može smjestiti. 

S druge strane izuzetno mi je drago što je i od strane same Islamske zajednice 
prijedlog došao koji ide ipak u 
vjerskom objektu, govorimo o Islamskom kulturnom centru koji postoji u drugim gradovima 
diljem Hrvatske i mislim da je to jedan dobar put i sa njihove strane, koji 
sigurno pomoći kako bi se našlo adekvatno rješenje. Dakle, moji je stav od po
prema svim vjernicima svih vjera. Mislim da svatko ima pravo ispuniti svoju vjeroispovijest, 
živimo u jednom tolerantnom kulturnom gradu. Moje mišljenje, a vjerujem i ve
građana, barem su se tako bili i izjasnili kada se radilo odre
Nitko nema ništa protiv da ljudi imaju pravo ispoljiti svoju vjeru, imaju pravo zadovoljiti 
svoje vjerske potrebe, uz za to adekvatnom prostoru.
 Osnovi problem sadaš
problem koji se odnosi na nedostatak parkirnih mjesta, za odre
jedan dio vjernika, ne samo iz grada Pule, budimo otvoreni, vi govorite o brojci 5000, mislim 
da se on odnosi na šire područ
pripadnici dolaze u Pulu, kako bi zadovoljili svoje vjerske potrebe kada su odre
u pitanju. Znamo i sami da je tada izuzetno velika zakr
ima, prije svega, problem sa parkiranjem. Kažem još jednom svi oni prostori i jesu sku
Često posjećujući ih u to vrijeme, vidio sam da jednostavno mnogi posjetioci znaju biti i izvan 
nje. Zato kažem još jednom, to nije lako pitanje, neovisno
reakcije građana, vidimo, nažalost, što se posljednjih godina dešava u svijetu. Postoje i 
određene predrasude. I mislim da je na svima nama skupa itekako velika obveza, prije svega, 
educirati ljude da to nije apsolutno nik
razumijevanja nakon svih događ
čitave Europe, da postoji i jedan dio strahova me
bitno tom problemu odnosno to
izuzetno bitno pristupiti vrlo seriozno, pokušati, kolikogod je to mogu
svijetu je to jako teško, ali pokušati, kolikogod je to mogu
još jednom jedino u jednom širem suglasju, jednom širem konsenzusu, vjerujem da je mogu
doći do zadovoljenja potreba vjernika i muslimanske vjere.
  I na tom putu mi smo bili u prijašnjem sastavu Gradskog vije
tim, gdje su bili pripadnici i Islamske zajednice i svih politi
ću to slobodan predložiti i ovoga puta, jer kažem još jednom, bez šireg konsenzusa, teško 
ćemo odgovoriti na taj izazov i na tu potrebu koja je realna u našem gradu. Ali, isti
jednom da mi je izuzetno drago što su i sa strane Islamske zajednice na zadnjem sastanku, 
kojeg smo vodili prošli četvrtak, ako se ne varam, u petak ujutro, pristupili, sa jednim blažim 
stavom u smislu vizualnog identiteta tog objekta i mislim da je t

Znate i sami da smo u proteklom razdoblju imali više razgovora sa predstavnicima 
Islamske zajednice. Znate da smo imali i u ovoj Gradskoj vijećnici prezentaciju mogu
izgradnje jednog islamskog kulturnog centra. Znate da smo isto tako u našem Prostornom 
planu bili predvidjeli lokaciju u Valmadama. Za vašu informaciju, temeljem zahtjeva gra
i Mjesnog odbora, ta lokacija je iz Prostornog plana izbrisana i ona kao takva više ne egzistira 
kao lokacija vjerske namjene.  

I u redovnim razgovorima smo se dotakli te teme. Dakle, potreba vjernicima postoji. 
Ukoliko mene pitate za stav, ja mislim da svi vjernici trebaju imati pravo na ispunjavanje 

h zahtjeva, za to trebaju imati prostorne mogućnosti neovisno o kojoj se vjeri radi, pa 
jednako tako mislim da imaju pravo i pripadnici muslimanske vjere. 

utim s druge strane isto tako za odlučivanje o samoj lokaciji to ne može biti oduka 
, niti jednog pojedinca, to mora biti odluka, reći ću prije svega, jedan širi 

e prihvatiti lokaciju gdje se to može smjestiti.  
S druge strane izuzetno mi je drago što je i od strane same Islamske zajednice 

prijedlog došao koji ide ipak u jednom drugom smjeru, ne govorimo više o džamiji kao 
vjerskom objektu, govorimo o Islamskom kulturnom centru koji postoji u drugim gradovima 
diljem Hrvatske i mislim da je to jedan dobar put i sa njihove strane, koji ć

e našlo adekvatno rješenje. Dakle, moji je stav od po
prema svim vjernicima svih vjera. Mislim da svatko ima pravo ispuniti svoju vjeroispovijest, 
živimo u jednom tolerantnom kulturnom gradu. Moje mišljenje, a vjerujem i ve

a, barem su se tako bili i izjasnili kada se radilo određeno istraživanje javnog mijenja. 
Nitko nema ništa protiv da ljudi imaju pravo ispoljiti svoju vjeru, imaju pravo zadovoljiti 
svoje vjerske potrebe, uz za to adekvatnom prostoru. 

Osnovi problem sadašnje lokacije je, osim prostornih gabarita i poprili
problem koji se odnosi na nedostatak parkirnih mjesta, za određene blagdane. Znate i sami da 
jedan dio vjernika, ne samo iz grada Pule, budimo otvoreni, vi govorite o brojci 5000, mislim 

odnosi na šire područje grada, ne samo grada Pule, već bivše Op
pripadnici dolaze u Pulu, kako bi zadovoljili svoje vjerske potrebe kada su odre
u pitanju. Znamo i sami da je tada izuzetno velika zakrčenost vozilima i kao takva
ima, prije svega, problem sa parkiranjem. Kažem još jednom svi oni prostori i jesu sku

i ih u to vrijeme, vidio sam da jednostavno mnogi posjetioci znaju biti i izvan 
nje. Zato kažem još jednom, to nije lako pitanje, neovisno o stavu pojedinca. Vidjeli smo i 

ana, vidimo, nažalost, što se posljednjih godina dešava u svijetu. Postoje i 
ene predrasude. I mislim da je na svima nama skupa itekako velika obveza, prije svega, 

educirati ljude da to nije apsolutno nikakav bauk, ali s druge strane moramo imati 
razumijevanja nakon svih događaja u zadnjih pet, šest godina, koji se dešavaju na podru
itave Europe, da postoji i jedan dio strahova među građanima. I zato držim da je vrlo, vrlo 

bitno tom problemu odnosno toj potrebi, ne bih rekao da je to problem, to je potreba, 
izuzetno bitno pristupiti vrlo seriozno, pokušati, kolikogod je to moguće, iako u današnjem 
svijetu je to jako teško, ali pokušati, kolikogod je to moguće, ne politizirati to pitanje. I kažem
još jednom jedino u jednom širem suglasju, jednom širem konsenzusu, vjerujem da je mogu

i do zadovoljenja potreba vjernika i muslimanske vjere. 
I na tom putu mi smo bili u prijašnjem sastavu Gradskog vijeća formirali jedan širi 

ipadnici i Islamske zajednice i svih političkih opcija Gradskoga vije
u to slobodan predložiti i ovoga puta, jer kažem još jednom, bez šireg konsenzusa, teško 
emo odgovoriti na taj izazov i na tu potrebu koja je realna u našem gradu. Ali, isti

jednom da mi je izuzetno drago što su i sa strane Islamske zajednice na zadnjem sastanku, 
četvrtak, ako se ne varam, u petak ujutro, pristupili, sa jednim blažim 

stavom u smislu vizualnog identiteta tog objekta i mislim da je to ispravan put kako možemo 
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Znate i sami da smo u proteklom razdoblju imali više razgovora sa predstavnicima 
nici prezentaciju moguće 

izgradnje jednog islamskog kulturnog centra. Znate da smo isto tako u našem Prostornom 
planu bili predvidjeli lokaciju u Valmadama. Za vašu informaciju, temeljem zahtjeva građana 

izbrisana i ona kao takva više ne egzistira 

I u redovnim razgovorima smo se dotakli te teme. Dakle, potreba vjernicima postoji. 
Ukoliko mene pitate za stav, ja mislim da svi vjernici trebaju imati pravo na ispunjavanje 

nosti neovisno o kojoj se vjeri radi, pa 

ivanje o samoj lokaciji to ne može biti oduka 
ć ću prije svega, jedan širi 

S druge strane izuzetno mi je drago što je i od strane same Islamske zajednice 
jednom drugom smjeru, ne govorimo više o džamiji kao 

vjerskom objektu, govorimo o Islamskom kulturnom centru koji postoji u drugim gradovima 
diljem Hrvatske i mislim da je to jedan dobar put i sa njihove strane, koji će po mom sudu 

e našlo adekvatno rješenje. Dakle, moji je stav od početka vrlo jasan 
prema svim vjernicima svih vjera. Mislim da svatko ima pravo ispuniti svoju vjeroispovijest, 
živimo u jednom tolerantnom kulturnom gradu. Moje mišljenje, a vjerujem i većine naših 

eno istraživanje javnog mijenja. 
Nitko nema ništa protiv da ljudi imaju pravo ispoljiti svoju vjeru, imaju pravo zadovoljiti 

nje lokacije je, osim prostornih gabarita i poprilično velik 
ene blagdane. Znate i sami da 

jedan dio vjernika, ne samo iz grada Pule, budimo otvoreni, vi govorite o brojci 5000, mislim 
ć bivše Općine Pula, gdje 

pripadnici dolaze u Pulu, kako bi zadovoljili svoje vjerske potrebe kada su određeni blagdani 
enost vozilima i kao takva lokacija 

ima, prije svega, problem sa parkiranjem. Kažem još jednom svi oni prostori i jesu skučeni. 
i ih u to vrijeme, vidio sam da jednostavno mnogi posjetioci znaju biti i izvan 

o stavu pojedinca. Vidjeli smo i 
ana, vidimo, nažalost, što se posljednjih godina dešava u svijetu. Postoje i 

ene predrasude. I mislim da je na svima nama skupa itekako velika obveza, prije svega, 
akav bauk, ali s druge strane moramo imati 

aja u zadnjih pet, šest godina, koji se dešavaju na području 
anima. I zato držim da je vrlo, vrlo 

j potrebi, ne bih rekao da je to problem, to je potreba, - da je 
će, iako u današnjem 

e, ne politizirati to pitanje. I kažem 
još jednom jedino u jednom širem suglasju, jednom širem konsenzusu, vjerujem da je moguće 

ća formirali jedan širi 
kih opcija Gradskoga vijeća. Biti 

u to slobodan predložiti i ovoga puta, jer kažem još jednom, bez šireg konsenzusa, teško 
emo odgovoriti na taj izazov i na tu potrebu koja je realna u našem gradu. Ali, ističem još 

jednom da mi je izuzetno drago što su i sa strane Islamske zajednice na zadnjem sastanku, 
etvrtak, ako se ne varam, u petak ujutro, pristupili, sa jednim blažim 

o ispravan put kako možemo 



 

zadovoljiti ono što je potrebno, a potrebno je, dakle, imati jako adekvatne prostore gdje 
vjernici mogu zadovoljiti svoje zajedni
 O drugom pitanju ne bih se s vama uop
gospodarenja pomorskim dobrom je nešto na što ovaj Grad ima pravo. Lokacija, koja je 
analizirana iz svih aspekata multidisciplinarno, pokazala je da je lokacija na podru
slobodne luke Pula optimalna. Isto mislim da, kao laik, jer nisam te struke, da je
pročistač otpadnih voda u industrijskoj zoni, nego u park šumici, iako u Europi ima jako puno 
primjera gdje su pročistači smješteni u samom centru grada, na samoj rivi, šetnici, ispod 
tržnica, ispod trgova, tako da današnja tehnologija ne bi t
problem, ali obzirom na postojeć
već izgrađeno, držim da je lokacija slobodne zone, pored industrije, pored cementare, pored 
proizvodnih aktivnosti, optimalna za 
 Kada govorimo o uknjiženju pomorskog dobra odnosno prava korištenja pomorskog 
dobra, uknjiženja dijela zemljišta, onda vi morate znati da pitanje zemljišta slobodne zone 
Luke Pula je pitanje koje se po sudovima i sporovima vu
zemljište je ovaj Grad preuzeo od tada do današnjeg Uljanika d.d. u smislu kompenzacije 
određenih dugovanja prema Gradu Puli i to u vrijeme kada je apsolutni vlasnik ili 90 i nešto 
posto vlasnik Uljanika bila upravo država. Dakle, ukoliko vi k
novcu sa udjelima u TD koje u svom vlasništvu ima upisani temeljni kapital svoje zemljište i 
da ista država, koja je to proknjižila, jer su to neki sudovi proknjižili, to nije proknjižio niti 
Grad Pula, niti gradska uprava, neg
toga pokušava osporiti pravo vlasništva TD koje to zemljište ima u svom temeljnom kapitalu, 
a da pri tom nema namjeru to sto TD obeštetiti za uzimanje tog istog temeljnog kapitala, onda 
nešto u toj državi ne štima. A dok sam ja na 
makar i bilo kakve političke prirode, bilo kakvih ucjena, rokova, nema šanse. Ovaj Grad je to 
platio u novcu. Luka Pula je zemljište uknjižila u svoj temelji kapital. I dan da
temeljnom kapitalu Luke Pula. Tim pritiscima nemam namjeru popustiti. A glede pro
otpadnih voda on će se graditi.
 Mislim da što se tiče i same projektne dokumentacije i same analize da smo poprili
poodmakli. Gledajući na sve što se zbiv
odnose na izgradnju sustava fekalne odvodnje i pro
tako loše. Mislim da nismo prvi jer nažalost, ukoliko pitate kolege u Osijeku ili u nekim 
drugim gradovima vidjet ćete kakve su penalizacije ili kako se to danas voli re
postavlja se pitanje tko će to sutra platiti? Nažalost, gra
ovom segmentu tako bitan projekt jer potrebno, prije svega, postaviti ispravno. Ako to zna
godinu dana ili dvije godine više, bolje je potrošiti dvije godine i napraviti nešto što j
grad optimalno, nego srljati, jer to je doista, ako ne najve
infrastrukturnim projektima koje moramo napraviti. Govorimo o enormnim novcima i vjerujte 
mi da i Pragrande, kao tvrtka koja je nositelj toga i naš Uprav
djelatnost, itekako se bave tom problematikom i itekako rade i napravit 
za ovaj grad, neovisno o bilo kojim pritiscima.
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolegice Radolović, imate rije
 
SANJA RADOLOVIĆ: 
 Kao prvo referirat ću se na drugi odgovor. Ja ne znam odakle je uop
Gradonačelnik shvatio, niti sam postavila takvo pitanje, niti sam dala do znanja da meni 

zadovoljiti ono što je potrebno, a potrebno je, dakle, imati jako adekvatne prostore gdje 
vjernici mogu zadovoljiti svoje zajedničke potrebe. 

O drugom pitanju ne bih se s vama uopće složio. Pitanje uknjiženja zemljišta i pitanje
gospodarenja pomorskim dobrom je nešto na što ovaj Grad ima pravo. Lokacija, koja je 
analizirana iz svih aspekata multidisciplinarno, pokazala je da je lokacija na podru
slobodne luke Pula optimalna. Isto mislim da, kao laik, jer nisam te struke, da je

 otpadnih voda u industrijskoj zoni, nego u park šumici, iako u Europi ima jako puno 
č či smješteni u samom centru grada, na samoj rivi, šetnici, ispod 

tržnica, ispod trgova, tako da današnja tehnologija ne bi trebala biti u tom smislu bauk, niti 
problem, ali obzirom na postojeći sustav odvodnje otpadnih voda grada Pule i na ono što je 

eno, držim da je lokacija slobodne zone, pored industrije, pored cementare, pored 
proizvodnih aktivnosti, optimalna za ovaj grad. 

Kada govorimo o uknjiženju pomorskog dobra odnosno prava korištenja pomorskog 
dobra, uknjiženja dijela zemljišta, onda vi morate znati da pitanje zemljišta slobodne zone 
Luke Pula je pitanje koje se po sudovima i sporovima vuče već, pa gotovo 2
zemljište je ovaj Grad preuzeo od tada do današnjeg Uljanika d.d. u smislu kompenzacije 

enih dugovanja prema Gradu Puli i to u vrijeme kada je apsolutni vlasnik ili 90 i nešto 
posto vlasnik Uljanika bila upravo država. Dakle, ukoliko vi konkretizirate potraživanje u 
novcu sa udjelima u TD koje u svom vlasništvu ima upisani temeljni kapital svoje zemljište i 
da ista država, koja je to proknjižila, jer su to neki sudovi proknjižili, to nije proknjižio niti 
Grad Pula, niti gradska uprava, nego sudovi u ovoj zemlji, u ovoj državi. I ako netko nakon 
toga pokušava osporiti pravo vlasništva TD koje to zemljište ima u svom temeljnom kapitalu, 
a da pri tom nema namjeru to sto TD obeštetiti za uzimanje tog istog temeljnog kapitala, onda 

ržavi ne štima. A dok sam ja na čelu ovoga grada popustiti takvim pritiscima, pa 
čke prirode, bilo kakvih ucjena, rokova, nema šanse. Ovaj Grad je to 

platio u novcu. Luka Pula je zemljište uknjižila u svoj temelji kapital. I dan da
temeljnom kapitalu Luke Pula. Tim pritiscima nemam namjeru popustiti. A glede pro

e se graditi. 
če i same projektne dokumentacije i same analize da smo poprili

ći na sve što se zbiva u Hrvatskoj po pitanju drugih projekata koji se 
odnose na izgradnju sustava fekalne odvodnje i pročišćavanja otpadnih voda, možda i nije 
tako loše. Mislim da nismo prvi jer nažalost, ukoliko pitate kolege u Osijeku ili u nekim 

e kakve su penalizacije ili kako se to danas voli re
će to sutra platiti? Nažalost, građani kroz cijenu. Tako da mislim da u 

ovom segmentu tako bitan projekt jer potrebno, prije svega, postaviti ispravno. Ako to zna
godinu dana ili dvije godine više, bolje je potrošiti dvije godine i napraviti nešto što j
grad optimalno, nego srljati, jer to je doista, ako ne najveći, a onda sigurno me
infrastrukturnim projektima koje moramo napraviti. Govorimo o enormnim novcima i vjerujte 
mi da i Pragrande, kao tvrtka koja je nositelj toga i naš Upravni odjel, koji je nadležan za tu 
djelatnost, itekako se bave tom problematikom i itekako rade i napravit će ono što je najbolje 
za ovaj grad, neovisno o bilo kojim pritiscima. 

ć, imate riječ. 

ću se na drugi odgovor. Ja ne znam odakle je uop
elnik shvatio, niti sam postavila takvo pitanje, niti sam dala do znanja da meni 
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zadovoljiti ono što je potrebno, a potrebno je, dakle, imati jako adekvatne prostore gdje 

e složio. Pitanje uknjiženja zemljišta i pitanje 
gospodarenja pomorskim dobrom je nešto na što ovaj Grad ima pravo. Lokacija, koja je 
analizirana iz svih aspekata multidisciplinarno, pokazala je da je lokacija na području 
slobodne luke Pula optimalna. Isto mislim da, kao laik, jer nisam te struke, da je bolje imati 

 otpadnih voda u industrijskoj zoni, nego u park šumici, iako u Europi ima jako puno 
i smješteni u samom centru grada, na samoj rivi, šetnici, ispod 

rebala biti u tom smislu bauk, niti 
i sustav odvodnje otpadnih voda grada Pule i na ono što je 

eno, držim da je lokacija slobodne zone, pored industrije, pored cementare, pored 

Kada govorimo o uknjiženju pomorskog dobra odnosno prava korištenja pomorskog 
dobra, uknjiženja dijela zemljišta, onda vi morate znati da pitanje zemljišta slobodne zone 

ć, pa gotovo 20 godina. To 
zemljište je ovaj Grad preuzeo od tada do današnjeg Uljanika d.d. u smislu kompenzacije 

enih dugovanja prema Gradu Puli i to u vrijeme kada je apsolutni vlasnik ili 90 i nešto 
onkretizirate potraživanje u 

novcu sa udjelima u TD koje u svom vlasništvu ima upisani temeljni kapital svoje zemljište i 
da ista država, koja je to proknjižila, jer su to neki sudovi proknjižili, to nije proknjižio niti 

o sudovi u ovoj zemlji, u ovoj državi. I ako netko nakon 
toga pokušava osporiti pravo vlasništva TD koje to zemljište ima u svom temeljnom kapitalu, 
a da pri tom nema namjeru to sto TD obeštetiti za uzimanje tog istog temeljnog kapitala, onda 

elu ovoga grada popustiti takvim pritiscima, pa 
ke prirode, bilo kakvih ucjena, rokova, nema šanse. Ovaj Grad je to 

platio u novcu. Luka Pula je zemljište uknjižila u svoj temelji kapital. I dan danas je u 
temeljnom kapitalu Luke Pula. Tim pritiscima nemam namjeru popustiti. A glede pročistača 

e i same projektne dokumentacije i same analize da smo poprilično 
a u Hrvatskoj po pitanju drugih projekata koji se 

avanja otpadnih voda, možda i nije 
tako loše. Mislim da nismo prvi jer nažalost, ukoliko pitate kolege u Osijeku ili u nekim 

e kakve su penalizacije ili kako se to danas voli reći korekcije i 
ani kroz cijenu. Tako da mislim da u 

ovom segmentu tako bitan projekt jer potrebno, prije svega, postaviti ispravno. Ako to znači 
godinu dana ili dvije godine više, bolje je potrošiti dvije godine i napraviti nešto što je za ovaj 

i, a onda sigurno među najvećim 
infrastrukturnim projektima koje moramo napraviti. Govorimo o enormnim novcima i vjerujte 

ni odjel, koji je nadležan za tu 
će ono što je najbolje 

u se na drugi odgovor. Ja ne znam odakle je uopće gospodin 
elnik shvatio, niti sam postavila takvo pitanje, niti sam dala do znanja da meni 



 

lokacija na Molo Carbone nije prihvatljiva, zapravo mislim da je puno prihvatljivija,
se s vama, od park šumice. 
Međutim, kako ste govorili o prvom pitanju o konsenzusu, ja bih voljela da danas, sutra, nam 
se možda pokaže neka prezentacija, zaokružene cijele financijske investicije, kada 
rokovi, kada izvođači se odaberu, 
dovodili u situaciju da kada do
pročitanog materijala moramo o tome glasati. Pa evo ja vas pozivam, ako nam možete na 
narednoj sjednici Gradskog vi
prezentaciju o samom pročistač
 Vezano za odgovor za izgradnju takozvanog Islamskog kulturnog centra, 
da smo mi duboko podijeljeno društv
a meni je također drago da vi tako razmišljate i da podržavate izgradnju tog Centra. Znamo 
svi da je minaret sporan i zaista bih voljela, tako možemo komunicirati tim konsenzusom što 
ste rekli i po pitanju, primjerice, Muzila i po pitanju na
nadam se da će od sada pa nadalje to upravo biti da tako kažem problemati
postojati konsenzus svih politič
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolegica Bruna Jovanović
 
BRUNA JOVANOVIĆ: 
 Hvala 
 Dobar dan svima, buon giorno a tutti.

Imala bih pitanje za našeg pro
parkove za pse. Naime, svjedoci smo da su dva prekrasna parka napravljena za p
Sisplacu i u Šijanskoj šumi. I koliko sam 
kako je, imaju sada ta dva, htjeli bi htjeli još, pa imam pitanje za gospodina Giordana 
Skuflića: da li se razmišlja da se možda i na nekim drugim pod
mjesnim odborima na području drugih mjesnih odbora, tako
pse. 

I još jedno, ne znam da li bi bilo pitanje ili možda prijedlog, da na zaobilaznici, ako 
imate priliku hodati, puno puta vidite vlasnike sa
Plodina može se prošetati, čak do novog City centra, bilo bi dobro da budu kante za otpad za 
pseći otpad. Tako da je prijedlog i razmišljanje, ne znam da li je to mogu
realizira. 

Još jedna sitnica, ali mislim da je isto velika, odnosi se opet na otpad, ali ne vezano za 
pseći otpad, nego, recimo na korzu, ja 
da puše, koji nemaju gdje baciti 
moguće, da na tom području bude jedna kanta za otpad gdje se može baciti i 
ploča o rasporedu vožnje, pa možda na neki na
zahvaljujem gospodinu Giordanu Škufli
 
TIZIANO SOŠIĆ; 
 Pročelniče Giordano Škufli
 
GIORDANO ŠKUFLIĆ: 
 Igrala za pse koje smo unatrag nekoliko godina planirali, nisu bila dva nego tri, 
se previđala sredstva za to. Međ
imali saznanje o troškovima, nabavi takvih naprava, tu smo tražili neka rješenja. Jednostavno 

lokacija na Molo Carbone nije prihvatljiva, zapravo mislim da je puno prihvatljivija,

utim, kako ste govorili o prvom pitanju o konsenzusu, ja bih voljela da danas, sutra, nam 
se možda pokaže neka prezentacija, zaokružene cijele financijske investicije, kada 

či se odaberu, kakva je situacija Prostornog plana, kako se opet ne bi 
dovodili u situaciju da kada dođe točka na Gradsko vijeće, da mi tek nakon 10 minuta 

itanog materijala moramo o tome glasati. Pa evo ja vas pozivam, ako nam možete na 
narednoj sjednici Gradskog vijeća ili van toga, nama vijećnicima dati neku konkretnu 

čistaču, kao o jednom velikom infrastrukturnom projektu.
Vezano za odgovor za izgradnju takozvanog Islamskog kulturnog centra, 

da smo mi duboko podijeljeno društvo. To smo imali prilike vidjeti zadnjih mjesec i dva dana, 
er drago da vi tako razmišljate i da podržavate izgradnju tog Centra. Znamo 

svi da je minaret sporan i zaista bih voljela, tako možemo komunicirati tim konsenzusom što 
pitanju, primjerice, Muzila i po pitanju načina zbrinjavanja otpada, jer zaista 
e od sada pa nadalje to upravo biti da tako kažem problemati

postojati konsenzus svih političkih opcija. Hvala. 

ca Bruna Jovanović, imate riječ. 

Dobar dan svima, buon giorno a tutti. 
Imala bih pitanje za našeg pročelnika, gospodina Giordana Škuflić

parkove za pse. Naime, svjedoci smo da su dva prekrasna parka napravljena za p
Sisplacu i u Šijanskoj šumi. I koliko sam čula naši građani su jako zadovoljni, me
kako je, imaju sada ta dva, htjeli bi htjeli još, pa imam pitanje za gospodina Giordana 

a: da li se razmišlja da se možda i na nekim drugim područjima, u nekim drugim 
mjesnim odborima na području drugih mjesnih odbora, također realiziraju takvi parkovi za 

I još jedno, ne znam da li bi bilo pitanje ili možda prijedlog, da na zaobilaznici, ako 
imate priliku hodati, puno puta vidite vlasnike sa psima, pa predlagali su građ

čak do novog City centra, bilo bi dobro da budu kante za otpad za 
i otpad. Tako da je prijedlog i razmišljanje, ne znam da li je to mogu

, ali mislim da je isto velika, odnosi se opet na otpad, ali ne vezano za 
i otpad, nego, recimo na korzu, ja često čekam autobus kod Ghetaldusa i vidim te putnike 

da puše, koji nemaju gdje baciti čikove, pa možda bi bilo uputno, ne znam da li bi bilo 
čju bude jedna kanta za otpad gdje se može baciti i 

a o rasporedu vožnje, pa možda na neki način tamo to uključiti. Evo, to je moje pitanje i 
zahvaljujem gospodinu Giordanu Škufliću ako će mi može odgovoriti. Hvala.

e Giordano Škuflić, imate riječ. 

Igrala za pse koje smo unatrag nekoliko godina planirali, nisu bila dva nego tri, 
ala sredstva za to. Međutim, u provedbi tih nacrta, projekata, idejnih rješenja,

imali saznanje o troškovima, nabavi takvih naprava, tu smo tražili neka rješenja. Jednostavno 
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lokacija na Molo Carbone nije prihvatljiva, zapravo mislim da je puno prihvatljivija, i slažem 

utim, kako ste govorili o prvom pitanju o konsenzusu, ja bih voljela da danas, sutra, nam 
se možda pokaže neka prezentacija, zaokružene cijele financijske investicije, kada će biti, 

kakva je situacija Prostornog plana, kako se opet ne bi 
e, da mi tek nakon 10 minuta 

itanog materijala moramo o tome glasati. Pa evo ja vas pozivam, ako nam možete na 
nicima dati neku konkretnu 

u, kao o jednom velikom infrastrukturnom projektu. 
Vezano za odgovor za izgradnju takozvanog Islamskog kulturnog centra, činjenica je 

o. To smo imali prilike vidjeti zadnjih mjesec i dva dana, 
er drago da vi tako razmišljate i da podržavate izgradnju tog Centra. Znamo 

svi da je minaret sporan i zaista bih voljela, tako možemo komunicirati tim konsenzusom što 
ina zbrinjavanja otpada, jer zaista 

e od sada pa nadalje to upravo biti da tako kažem problematičnih pitanja, 

elnika, gospodina Giordana Škuflića, odnosi se na 
parkove za pse. Naime, svjedoci smo da su dva prekrasna parka napravljena za pse i to na 

ani su jako zadovoljni, međutim, znate 
kako je, imaju sada ta dva, htjeli bi htjeli još, pa imam pitanje za gospodina Giordana 

čjima, u nekim drugim 
er realiziraju takvi parkovi za 

I još jedno, ne znam da li bi bilo pitanje ili možda prijedlog, da na zaobilaznici, ako 
psima, pa predlagali su građani, čak tamo od 

ak do novog City centra, bilo bi dobro da budu kante za otpad za 
i otpad. Tako da je prijedlog i razmišljanje, ne znam da li je to moguće, da se i to 

, ali mislim da je isto velika, odnosi se opet na otpad, ali ne vezano za 
ekam autobus kod Ghetaldusa i vidim te putnike 

ikove, pa možda bi bilo uputno, ne znam da li bi bilo 
ju bude jedna kanta za otpad gdje se može baciti i čik. Tamo je 

čiti. Evo, to je moje pitanje i 
e mi može odgovoriti. Hvala. 

Igrala za pse koje smo unatrag nekoliko godina planirali, nisu bila dva nego tri, čak su 
utim, u provedbi tih nacrta, projekata, idejnih rješenja, nismo 

imali saznanje o troškovima, nabavi takvih naprava, tu smo tražili neka rješenja. Jednostavno 



 

odlučili smo da idemo korak po korak i zato smo imali nabavu prvo za jedno igralište i onda 
za drugo. Htjeli smo vidjeti kako 
što će se tu dešavati, koliko ć
mogli dalje o tome razmišljati. Razgovarali smo sa Mjesnim odborom Monvidal i sa njihovim 
predsjednicom prije dvije godine, tamo s
Međutim, prioritet je bio da vidimo što se ti
takvog jednog igrališta, što će biti, što 
ćemo sagledavati u razgovoru sa mjesnim odborima i vidjeti da li postoj neka zainteresiranost 
građana, neka određena veća frekvencija gra
tome razmišljati i vidjeti da li i na tim drugim lokacijama postaviti takva igral

Inače, za informaciju, ova dva igrala su koštala oko 470.000,00 kuna plus PDV
imamo informaciju sa terena da su ljudi zadovoljni, na kraju krajeva moramo biti zadovoljni. 
Do sada nije bilo u našem gradcu takvih lokacija koje bi baš bile namijenjene
ljubimce, za pse. 
 Što se tiče vaša dva druga prijedloga možemo se zahvaliti i kazati da 
i vidjeti mogućnosti da se na tom potezu postave te kante. I jedna kanta je u biti jedan element 
urbane opreme koji će omoguć
podovima, da se oni mogu odložiti negdje drugdje. Hvala.
 
TIZIANO SOŠIČ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolegice Bruna Jovanović
 
BRUNA JOVANOVIĆ: 
 Zahvaljujem.   
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 

Radenko Ognjenović, imate rije
 
RADENKO OGNJENOVIĆ: 

Dobar dan svima. 
Prvo pitanje za gospodina predsjednika Gradskog vije
To pitanje se vuče od one legendarne sjednice prošle godine koju smo imali u 11. 

mjesecu, koja nam je trajala dva dana, kad nas je, ne samo mene, ne
Gradskog vijeća opomenuo da mi trebamo, da smo tu došli i da moramo odraditi tu naknadu 
koju dobivamo mjesečno. Pa mene iskreno mu
odnosno svima nama odgovori, kako se to mi moramo ponaša
moramo raditi na tim sjednicama da bismo zaradili naknadu od 700,00 kuna, jer ja mislim da 
smo mi na tim svim sjednicama bili više nego pristojni, da smo postavili u centar pitanja, 
konkretna pitanja. Mislim da nije uop
To ja smatram. Ja sam njemu u samoj sjednici, u pauzi sjednice, bio rekao da jednostavno što 
je napravio taj put, da je neprimjereno da nam je dostavio dnevni red sa 30 to
reda, da smo to jednostavno mogli odraditi u dva odnosno tri puta, jer na kraju krajeva 
sjednice možemo održavati svaki mjesec jedanput.

Ja bih stvarno imao iskreno pitanje da mi odgovori što mi trebamo raditi odnosno kako 
trebamo raditi da bismo tu naknadu zaslužili. 

Drugo pitanje, ne znam da li da mi odgovori gospodin Gradona
koja ima uvid u Savezu sportova.

Dobio sam krajem prošle godine e

ili smo da idemo korak po korak i zato smo imali nabavu prvo za jedno igralište i onda 
za drugo. Htjeli smo vidjeti kako će se to u eksploataciji provesti, koje ćemo probleme imati, 

e se tu dešavati, koliko će ljudi biti zadovoljni, koje će biti sugestije, da bismo onda 
mogli dalje o tome razmišljati. Razgovarali smo sa Mjesnim odborom Monvidal i sa njihovim 
predsjednicom prije dvije godine, tamo se predviđalo da bi moglo na tom podru

utim, prioritet je bio da vidimo što se tiče kvalitete izrade i troškova i same eksploatacije 
takvog jednog igrališta, što će biti, što će se dešavati, da bismo mogli ići dalje. Naravno, da 

avati u razgovoru sa mjesnim odborima i vidjeti da li postoj neka zainteresiranost 
ća frekvencija građana koji imaju svoje kućne ljubimce i da 

tome razmišljati i vidjeti da li i na tim drugim lokacijama postaviti takva igral
e, za informaciju, ova dva igrala su koštala oko 470.000,00 kuna plus PDV

imamo informaciju sa terena da su ljudi zadovoljni, na kraju krajeva moramo biti zadovoljni. 
Do sada nije bilo u našem gradcu takvih lokacija koje bi baš bile namijenjene

e vaša dva druga prijedloga možemo se zahvaliti i kazati da ć
nosti da se na tom potezu postave te kante. I jedna kanta je u biti jedan element 

će omogućiti pušačima dok čekaju autobus da u biti ne bace 
podovima, da se oni mogu odložiti negdje drugdje. Hvala. 

Kolegice Bruna Jovanović, imate riječ. 

imate riječ. 

 

Prvo pitanje za gospodina predsjednika Gradskog vijeća. 
če od one legendarne sjednice prošle godine koju smo imali u 11. 

mjesecu, koja nam je trajala dva dana, kad nas je, ne samo mene, nego sve nas, predsjednik 
a opomenuo da mi trebamo, da smo tu došli i da moramo odraditi tu naknadu 

čno. Pa mene iskreno muči da mi predsjednik Gradskog vije
odnosno svima nama odgovori, kako se to mi moramo ponašati, što mi smijemo pitati, što mi 
moramo raditi na tim sjednicama da bismo zaradili naknadu od 700,00 kuna, jer ja mislim da 
smo mi na tim svim sjednicama bili više nego pristojni, da smo postavili u centar pitanja, 
konkretna pitanja. Mislim da nije uopće bilo primjereno od predsjednika da nam to predbaci. 
To ja smatram. Ja sam njemu u samoj sjednici, u pauzi sjednice, bio rekao da jednostavno što 
je napravio taj put, da je neprimjereno da nam je dostavio dnevni red sa 30 to

ostavno mogli odraditi u dva odnosno tri puta, jer na kraju krajeva 
sjednice možemo održavati svaki mjesec jedanput. 

Ja bih stvarno imao iskreno pitanje da mi odgovori što mi trebamo raditi odnosno kako 
trebamo raditi da bismo tu naknadu zaslužili.  

pitanje, ne znam da li da mi odgovori gospodin Gradonačelnik ili pro
koja ima uvid u Savezu sportova. 

Dobio sam krajem prošle godine e-mail od jedne građanke, pa bih vam to pro
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ili smo da idemo korak po korak i zato smo imali nabavu prvo za jedno igralište i onda 
ćemo probleme imati, 

e biti sugestije, da bismo onda 
mogli dalje o tome razmišljati. Razgovarali smo sa Mjesnim odborom Monvidal i sa njihovim 

alo da bi moglo na tom području nešto biti 
e kvalitete izrade i troškova i same eksploatacije 

e se dešavati, da bismo mogli ići dalje. Naravno, da 
avati u razgovoru sa mjesnim odborima i vidjeti da li postoj neka zainteresiranost 

ćne ljubimce i da ćemo o 
tome razmišljati i vidjeti da li i na tim drugim lokacijama postaviti takva igrala. 

e, za informaciju, ova dva igrala su koštala oko 470.000,00 kuna plus PDV-e. I 
imamo informaciju sa terena da su ljudi zadovoljni, na kraju krajeva moramo biti zadovoljni. 
Do sada nije bilo u našem gradcu takvih lokacija koje bi baš bile namijenjene za kućne 

e vaša dva druga prijedloga možemo se zahvaliti i kazati da ćemo to sagledati 
nosti da se na tom potezu postave te kante. I jedna kanta je u biti jedan element 

ekaju autobus da u biti ne bace čikove po 

e od one legendarne sjednice prošle godine koju smo imali u 11. 
go sve nas, predsjednik 

a opomenuo da mi trebamo, da smo tu došli i da moramo odraditi tu naknadu 
i da mi predsjednik Gradskog vijeća odgovori 

ti, što mi smijemo pitati, što mi 
moramo raditi na tim sjednicama da bismo zaradili naknadu od 700,00 kuna, jer ja mislim da 
smo mi na tim svim sjednicama bili više nego pristojni, da smo postavili u centar pitanja, 

bilo primjereno od predsjednika da nam to predbaci. 
To ja smatram. Ja sam njemu u samoj sjednici, u pauzi sjednice, bio rekao da jednostavno što 
je napravio taj put, da je neprimjereno da nam je dostavio dnevni red sa 30 točaka dnevnog 

ostavno mogli odraditi u dva odnosno tri puta, jer na kraju krajeva 

Ja bih stvarno imao iskreno pitanje da mi odgovori što mi trebamo raditi odnosno kako 

čelnik ili pročelnica, 

anke, pa bih vam to pročitao. 



 

Molim vas odgovor na upit koji sam dobio putem e
„Poštovani gospodine vije

vijećničkog pitanja provjerite temeljem koje Odluke su u Savez sportova Grada Pule 
zaposleni novi djelatnici nakon što su djelatnici u ra
mirovinu s početkom 2018. godine. Naime, kako sam bila zainteresirana za jedno od tih 
radnih mjesta pratila sam kada ć
je rečeno u Savezu sportova, stoga vas molim da to riješim što prije.“

Ja bih imao samo dodatak, da li je Savez sportova dužan objaviti natje
radna mjesta, a ako nije, na koji na
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 

Na prvo pitanje, koje je upu
već na toj sjednici odgovorio odnosno pojasnio svoj stav. Radilo se ne o posljednjoj sjednici, 
nego o onoj u studenom. U više navrata smo raspravljali o naknadi, o trajanju pitanja itd. Vrlo 
kratko, vrlo jednostavno, bila je to jedna opsež
dnevnog reda. Svi materijali su dostavljeni vije
su imali dva cijela vikenda da prou

Želio bih podsjetiti na još jednu stvar. Na narednoj sjednici
dnevnog reda, od kojih se jedna tre
prema zakonu. Velika većina toga je bilo tehni
dokumenta prostornog uređenja, ali ipak misl
složiti o jednome, materijali su poslani 13 dana prije sjednice, a znamo koji je rok za dostavu 
materijala. Dva vikenda su bila dovoljna da se organizirane stranke, ne samo vije
stranke, organiziraju za efikasan rad. 

Pitanje naknade je povezano upravo s time. Ako netko nema dovoljno vremena na 
raspolaganju da odvoji za rad u ovom Vije
smatrati da je pogrešan, a ja smatram da kao vije
odgovarajuće raditi i odgovarati. 

Dao bih sada riječ u pogledu drugog pitanja pro
 
ELVIRA KRIZMANIĆ MARJANOVI
 Dobar dan svima. 
 Sportska zajednica Grada Pule ima svoj prora
oslobođena odnosno koja se trebaju popuniti nakon toga što ljudi, koji su prije obavljali te 
poslove, odu u mirovinu, oni poslije popunjavaju.
 Ukoliko mi možete proslijediti e
zadovoljna sa uvjetima, provjerit 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 

Kolega Radenko Ognjenovi
 
RADENKO OGNJENOVIĆ: 
 Na drugo pitanje ću se oč
sam rekao da je neprimjereno da ste nam dostavili 
je od vijećnika to pročitao nitko nije dignuo ruku. Ja prvi nisam dignuo ruku jer nitko 
normalan ne može 1600 stranica materijala kvalitetno pro
točke te Odluke. Osim toga je bil
te materijale. Nemojte se vaditi na to da smo imali dva vikenda za 1600 stranica. To 

Molim vas odgovor na upit koji sam dobio putem e-maila: 
i gospodine vijećniče, molim vas da kod nadležne službe ili putem 

kog pitanja provjerite temeljem koje Odluke su u Savez sportova Grada Pule 
zaposleni novi djelatnici nakon što su djelatnici u računovodstvu i administraciji otišli u 

tkom 2018. godine. Naime, kako sam bila zainteresirana za jedno od tih 
radnih mjesta pratila sam kada će izaći natječaj za ta radna mjesta. Natječaja nje bilo kako mi 

eno u Savezu sportova, stoga vas molim da to riješim što prije.“ 
odatak, da li je Savez sportova dužan objaviti natje

radna mjesta, a ako nije, na koji način je zaposlio nove djelatnike na ta radna mjesta.

Na prvo pitanje, koje je upućeno meni, po starom dugu kojeg ima
 na toj sjednici odgovorio odnosno pojasnio svoj stav. Radilo se ne o posljednjoj sjednici, 

nego o onoj u studenom. U više navrata smo raspravljali o naknadi, o trajanju pitanja itd. Vrlo 
kratko, vrlo jednostavno, bila je to jedna opsežna sjednica. Slažem se, bilo je tridesetak to
dnevnog reda. Svi materijali su dostavljeni vijećnicima 13 dana prije same sjednice. Vije
su imali dva cijela vikenda da prouče materijale. 

Želio bih podsjetiti na još jednu stvar. Na narednoj sjednici bilo je tridesetak to
dnevnog reda, od kojih se jedna trećina odnosila na usklađenje naših internih, lokalnih propisa 

ćina toga je bilo tehničke naravi. Dosta je stranica bilo izmjena 
đenja, ali ipak mislim, pretpostavljam, da se možemo svi zajedno 

složiti o jednome, materijali su poslani 13 dana prije sjednice, a znamo koji je rok za dostavu 
materijala. Dva vikenda su bila dovoljna da se organizirane stranke, ne samo vije

za efikasan rad.  
Pitanje naknade je povezano upravo s time. Ako netko nema dovoljno vremena na 

raspolaganju da odvoji za rad u ovom Vijeću, ostajem kod tog stava, koji možda netko može 
smatrati da je pogrešan, a ja smatram da kao vijećnici svi dobivamo naknadu, da moramo i 

e raditi i odgovarati.  
č u pogledu drugog pitanja pročelnici Elviri Krizmani

Ć MARJANOVIĆ: 

Sportska zajednica Grada Pule ima svoj proračun. Ona radna mjesta koj
ena odnosno koja se trebaju popuniti nakon toga što ljudi, koji su prije obavljali te 

poslove, odu u mirovinu, oni poslije popunjavaju. 
Ukoliko mi možete proslijediti e-mail, koji ste dobili od gospođ

ovjerit ću i pismeno ću vam se očitovati. 

Kolega Radenko Ognjenović, imate riječ. 

 
ću se očitovati pismeno, a na prvo ću se samo nadovezati. I onaj put 

sam rekao da je neprimjereno da ste nam dostavili 1600 stranica materijala. A na moj upit tko 
čitao nitko nije dignuo ruku. Ja prvi nisam dignuo ruku jer nitko 

normalan ne može 1600 stranica materijala kvalitetno pročitati da bi donosio koliko toliko 
ke te Odluke. Osim toga je bilo priče da su ljudi uzimali godišnje odmore itd. da bi vidjeli 

te materijale. Nemojte se vaditi na to da smo imali dva vikenda za 1600 stranica. To 

 

15 

e, molim vas da kod nadležne službe ili putem 
kog pitanja provjerite temeljem koje Odluke su u Savez sportova Grada Pule 

unovodstvu i administraciji otišli u 
tkom 2018. godine. Naime, kako sam bila zainteresirana za jedno od tih 

čaja nje bilo kako mi 

odatak, da li je Savez sportova dužan objaviti natječaj za slobodna 
in je zaposlio nove djelatnike na ta radna mjesta. 

eno meni, po starom dugu kojeg imam, mislim da sam 
 na toj sjednici odgovorio odnosno pojasnio svoj stav. Radilo se ne o posljednjoj sjednici, 

nego o onoj u studenom. U više navrata smo raspravljali o naknadi, o trajanju pitanja itd. Vrlo 
na sjednica. Slažem se, bilo je tridesetak točaka 

nicima 13 dana prije same sjednice. Vijećnici 

bilo je tridesetak točaka 
enje naših internih, lokalnih propisa 

ke naravi. Dosta je stranica bilo izmjena 
im, pretpostavljam, da se možemo svi zajedno 

složiti o jednome, materijali su poslani 13 dana prije sjednice, a znamo koji je rok za dostavu 
materijala. Dva vikenda su bila dovoljna da se organizirane stranke, ne samo vijećnici, nego 

Pitanje naknade je povezano upravo s time. Ako netko nema dovoljno vremena na 
u, ostajem kod tog stava, koji možda netko može 

knadu, da moramo i 

elnici Elviri Krizmanić Marjanović. 

un. Ona radna mjesta koja su 
ena odnosno koja se trebaju popuniti nakon toga što ljudi, koji su prije obavljali te 

mail, koji ste dobili od gospođe koja nije bila 

u se samo nadovezati. I onaj put 
1600 stranica materijala. A na moj upit tko 

itao nitko nije dignuo ruku. Ja prvi nisam dignuo ruku jer nitko 
itati da bi donosio koliko toliko 

e da su ljudi uzimali godišnje odmore itd. da bi vidjeli 
te materijale. Nemojte se vaditi na to da smo imali dva vikenda za 1600 stranica. To 



 

jednostavno nije bilo primjereno, pa vas ubudu
organizirajte sjednice Gradskog vije
možemo o svemu kvalitetno i normalno o
smo. Dobro, mi i poslije radnog vremena moramo do
svemu tome govorimo, tako da ubudu
Ali, zamolio bih vas nemojte sazivati sjednice sa više od 15 to
Evo, samo toliko, hvala vam. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
  Kratak razgovor, da ne ispadne sada da vu
dodirne točke možemo imati. Ja samo želim ponoviti jednu stvar. Te stranice i toliko stranica 
koliko je bilo, čak i da nije bilo onih to
dosta, ne bi bilo tisuću i toliko, al
 Onu sjednicu sa onakvim sadržajem, ipak, treba uzeti u obzir da se tre
reda odnosila na usklađenje sa zakonom koje de facto nije nikad problem. Me
prihvaćam sugestiju u pravcu da i 
efikasnije. Potrudit ćemo se da malo više pažnje posvetimo tom dijelu. 
 Kolegice Jadranka Černjul, imate rije
 
JADRANKA ČERNJUL: 
 Lijep pozdrav svima. 
 Imam jedno vrlo kratko pitanje za pro
 Budući da nam se približava turisti
započeti i u konačnici završiti neki od najavljenih radova u hortikulturi. 

Molim za odgovor. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Pročelniče Giordano Škufli
 
GIORDANO ŠKUFLIĆ: 
 Kao i svake godine ide proljetna sadnja. Mi smo sada u pripremama zajedno sa našim 
TD i sve ono što je previđeno biti 
gosti koji dolaze u naš grad u jednom lijepom ruhu zelenila i cvije
uz poduzete ranije, krećemo u te aktivnosti. Biti 
rotora, Lošinjska ulica itd. i sve one ulice koje u biti se rekonstruiraju, na novo se rade, nove 
prometnice koje imaju zelene pojase i koje ima
održavati. U biti svake godine imamo sve više i više posla, zato što su u biti sve ve
površine zelenog se dešavaju u našem gradu, upravo zato što pri gradnji bilo kakvih objekata, 
da li su to infrastrukturni, da li su to objekti druge namjene, previ
građevinskom dozvolom, koju izdajemo, predvi
poštivati i naravno shodno tome, ako su one javne, mi to moramo održavati. Isto kao i prošle 
godine, samo što je veći obim svih tih poslova, kre
Nadamo se da će biti odlično. Sve sugestije i prijedloge 
na terenu, prihvaćati i od građ
situacija. Pokušati ćemo ono što nam netko predloži, sugerira, uvrstiti u naš program.
Hvala vam.  
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 

Gospođo Černjul imate rije

jednostavno nije bilo primjereno, pa vas ubuduće molim, kao što je primjer danas, 
dskog vijeća s 10 do 15 točaka dnevnog reda maksimalno, da se 

možemo o svemu kvalitetno i normalno očitovati oko svega, jer mi 99 % radimo, zaposleni 
smo. Dobro, mi i poslije radnog vremena moramo doći ovamo i biti koncentrirani i da o 

tako da ubuduće, ako treba, sazivajte sjednice Gradskog vije
Ali, zamolio bih vas nemojte sazivati sjednice sa više od 15 točaka dnevnog reda.

 

Kratak razgovor, da ne ispadne sada da vučemo dalje tu polemiku, jer mislim da neke 
ke možemo imati. Ja samo želim ponoviti jednu stvar. Te stranice i toliko stranica 

ak i da nije bilo onih točaka vezanih uz usklađenje sa zakonom, i onako bi bilo 
ću i toliko, ali bilo bi ih dosta. 

Onu sjednicu sa onakvim sadržajem, ipak, treba uzeti u obzir da se tre
đenje sa zakonom koje de facto nije nikad problem. Me

am sugestiju u pravcu da i češće po potrebi sazivamo sjednice n
emo se da malo više pažnje posvetimo tom dijelu.  

Černjul, imate riječ. 

Imam jedno vrlo kratko pitanje za pročelnika Giordana Škuflića. 
približava turistička sezona zanima me hoće li do tada u Puli 

nici završiti neki od najavljenih radova u hortikulturi.  

e Giordano Škufliću, imate riječ, odgovorite na pitanja. 

Kao i svake godine ide proljetna sadnja. Mi smo sada u pripremama zajedno sa našim 
đeno biti će i izvršeno, tako da ljetna sezona bude do

gosti koji dolaze u naš grad u jednom lijepom ruhu zelenila i cvijeća. Radnje koje su potrebne 
ćemo u te aktivnosti. Biti će tu državna cesta 66, Hidrobaza, Uspon 

rotora, Lošinjska ulica itd. i sve one ulice koje u biti se rekonstruiraju, na novo se rade, nove 
prometnice koje imaju zelene pojase i koje imaju neki hortikulturni element., koji 
održavati. U biti svake godine imamo sve više i više posla, zato što su u biti sve ve
površine zelenog se dešavaju u našem gradu, upravo zato što pri gradnji bilo kakvih objekata, 

rni, da li su to objekti druge namjene, previđenih Prostornim planom, 
evinskom dozvolom, koju izdajemo, predviđene su zelene površine koje se moraju 

poštivati i naravno shodno tome, ako su one javne, mi to moramo održavati. Isto kao i prošle 
ći obim svih tih poslova, krećemo na vrijeme i vidjet ć
čno. Sve sugestije i prijedloge ćemo u toku našeg rada, kada budemo 

ati i od građana i od bilo kojeg drugog mjesnog odbora. To j
emo ono što nam netko predloži, sugerira, uvrstiti u naš program.

ernjul imate riječ. 
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e molim, kao što je primjer danas, 
aka dnevnog reda maksimalno, da se 

itovati oko svega, jer mi 99 % radimo, zaposleni 
i ovamo i biti koncentrirani i da o 

e, ako treba, sazivajte sjednice Gradskog vijeća češće. 
aka dnevnog reda. 

olemiku, jer mislim da neke 
ke možemo imati. Ja samo želim ponoviti jednu stvar. Te stranice i toliko stranica 

enje sa zakonom, i onako bi bilo 

Onu sjednicu sa onakvim sadržajem, ipak, treba uzeti u obzir da se trećina dnevnog 
enje sa zakonom koje de facto nije nikad problem. Međutim, 

e po potrebi sazivamo sjednice na način da to bude 

će li do tada u Puli 

Kao i svake godine ide proljetna sadnja. Mi smo sada u pripremama zajedno sa našim 
e i izvršeno, tako da ljetna sezona bude dočekana i svi oni 

nje koje su potrebne 
e tu državna cesta 66, Hidrobaza, Uspon 

rotora, Lošinjska ulica itd. i sve one ulice koje u biti se rekonstruiraju, na novo se rade, nove 
ju neki hortikulturni element., koji će se 

održavati. U biti svake godine imamo sve više i više posla, zato što su u biti sve veće i veće 
površine zelenog se dešavaju u našem gradu, upravo zato što pri gradnji bilo kakvih objekata, 

đenih Prostornim planom, 
ene su zelene površine koje se moraju 

poštivati i naravno shodno tome, ako su one javne, mi to moramo održavati. Isto kao i prošle 
emo na vrijeme i vidjet ćemo kako će biti. 

emo u toku našeg rada, kada budemo 
ana i od bilo kojeg drugog mjesnog odbora. To je standardna 

emo ono što nam netko predloži, sugerira, uvrstiti u naš program. 



 

 
JADRANKA ČERNJUL: 
 Zbilja se radujem zato što se mogu vidjeti veliki pomaci. Iz godi
grad zbilja sve ljepši. Normalno da može bolje, imamo lijepo ure
 Zahvaljujem. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolega Brajuha, imate rije
 
MASSIMO BRAJUHA: 
 Dobar dan svima.  
 Moje pitanje upućujem pro
 Nedavno sam pročitao kako su predstavnici Hrvatskih voda i Ministarstva zaštite 
okoliša boravili u Puli u sklopu priprema za projekt Aglomeracije Pula centar s kojim je 
predviđena izgradnja otprilike 
domaćinstva, koja još uvijek nisu spojena na kanalizacijski sustav, pa me zanima kakva je 
trenutna situacija sa tim projektom.
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Pročelniče Giordano Škufli
 
GIORDANO ŠKUFLIĆ: 
 Hvala. 
 U biti sva aktivnost se provedi u nekim zacrtanim okvirima i dinamici. Uvijek je 
akcent najviše na imovinsko-pravnim odnosima. Me
i pozitivno, da su nam u svim sredinama, aktivnostima koje smo imali kao Upravni odjel i 
naše Trgovačko poduzeće po mjesnim odborima, bilo pitanje oko tih situacija Gra
zainteresirali i tražili informacije, tako da se u biti u svim tim situacijama svima davale upute i 
saslušalo se ih i na neki način omogu
dobiju sve kompletne informacije što i kako se radi, što je potrebno i kakav se status njihovog 
zemljišta, njihovog objekta za priklju
krovnom smjeru. Vjerujemo da je to isto jedan veliki projekt, t
velike važnosti za naše građ
aktivnostima, koje se odnose na izgradnju prometnica, javno
odvodnje, javne rasvjete, uključ
čiste i gdje ćemo, kao Grad, mo
neke radove, tako da te periferne, da tako kažem, sve objekte i lokalitete, koji nisu ure
komunalno, uredimo i sa kanalizacijo
oborinskom odvodnjom. Naravno i Vodovod kao naše Trgova
to može i HEP. Sa HEP-om pokušavamo sve te lokalitete maksimalno opremiti kompletno 
opremiti, ali pitanje je imovinsk
to riješeno, mi ćemo svi nastojati da kroz djelatnosti i rad naših trgova
kompletiramo takvu jednu prometnicu i lokalitet dovedemo u stanje da ono bude zgotovljeno.
Evo, toliko. Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Ovim je okončano vrijeme od sat

Zbilja se radujem zato što se mogu vidjeti veliki pomaci. Iz godine u godinu nam je 
grad zbilja sve ljepši. Normalno da može bolje, imamo lijepo uređenih gradskih površina.

Kolega Brajuha, imate riječ. 

ćujem pročelniku Giordanu Škufliću 
čitao kako su predstavnici Hrvatskih voda i Ministarstva zaštite 

okoliša boravili u Puli u sklopu priprema za projekt Aglomeracije Pula centar s kojim je 
ena izgradnja otprilike četrdesetak kilometara kanalizacijske mr

instva, koja još uvijek nisu spojena na kanalizacijski sustav, pa me zanima kakva je 
trenutna situacija sa tim projektom. 

e Giordano Škuflić, imate riječ. 

se provedi u nekim zacrtanim okvirima i dinamici. Uvijek je 
pravnim odnosima. Međutim, ono što moramo re

i pozitivno, da su nam u svim sredinama, aktivnostima koje smo imali kao Upravni odjel i 
će po mjesnim odborima, bilo pitanje oko tih situacija Gra

zainteresirali i tražili informacije, tako da se u biti u svim tim situacijama svima davale upute i 
čin omogućavalo da i na tim mjestima i dolaskom u TD Pra

dobiju sve kompletne informacije što i kako se radi, što je potrebno i kakav se status njihovog 
zemljišta, njihovog objekta za priključak, tako da možemo kazati da to sada ide u jednom 
krovnom smjeru. Vjerujemo da je to isto jedan veliki projekt, to je nešto grandiozno i od 
velike važnosti za naše građane. Mi kao Grad i Upravni odjel pokušavamo sa našim 
aktivnostima, koje se odnose na izgradnju prometnica, javno-prometne površine, oborinske 
odvodnje, javne rasvjete, uključiti se u one lokalitete i na one trase koje ć

emo, kao Grad, moći u tom periodu i vremenu, koje dolazi, nakon toga izvesti 
neke radove, tako da te periferne, da tako kažem, sve objekte i lokalitete, koji nisu ure
komunalno, uredimo i sa kanalizacijom i sa javno-prometnom površinom, javnom rasvjetom, 
oborinskom odvodnjom. Naravno i Vodovod kao naše Trgovačko poduzeć

om pokušavamo sve te lokalitete maksimalno opremiti kompletno 
opremiti, ali pitanje je imovinsko-pravnih odnosa, situacija. I ako je to sve posloženo i ako je 

emo svi nastojati da kroz djelatnosti i rad naših trgovačkih društava i ljudima, 
kompletiramo takvu jednu prometnicu i lokalitet dovedemo u stanje da ono bude zgotovljeno.

čano vrijeme od sat vremena za vijećnička pitanja.  
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ne u godinu nam je 
đenih gradskih površina. 

itao kako su predstavnici Hrvatskih voda i Ministarstva zaštite 
okoliša boravili u Puli u sklopu priprema za projekt Aglomeracije Pula centar s kojim je 

etrdesetak kilometara kanalizacijske mreže upravo za 
instva, koja još uvijek nisu spojena na kanalizacijski sustav, pa me zanima kakva je 

se provedi u nekim zacrtanim okvirima i dinamici. Uvijek je 
utim, ono što moramo reći je jako dobro 

i pozitivno, da su nam u svim sredinama, aktivnostima koje smo imali kao Upravni odjel i 
e po mjesnim odborima, bilo pitanje oko tih situacija Građani su se 

zainteresirali i tražili informacije, tako da se u biti u svim tim situacijama svima davale upute i 
avalo da i na tim mjestima i dolaskom u TD Pragrande, 

dobiju sve kompletne informacije što i kako se radi, što je potrebno i kakav se status njihovog 
ak, tako da možemo kazati da to sada ide u jednom 

o je nešto grandiozno i od 
ane. Mi kao Grad i Upravni odjel pokušavamo sa našim 

prometne površine, oborinske 
a one trase koje će biti imovinsko 

i u tom periodu i vremenu, koje dolazi, nakon toga izvesti 
neke radove, tako da te periferne, da tako kažem, sve objekte i lokalitete, koji nisu uređeni 

prometnom površinom, javnom rasvjetom, 
ko poduzeće i Plinara, gdje se 

om pokušavamo sve te lokalitete maksimalno opremiti kompletno 
pravnih odnosa, situacija. I ako je to sve posloženo i ako je 

čkih društava i ljudima, 
kompletiramo takvu jednu prometnicu i lokalitet dovedemo u stanje da ono bude zgotovljeno. 



 

/Vijećnik: nije vrijeme isteklo/.
  
Tko se javlja za pitanja, ali ne
iskoristiti ćemo ovih par minuta. Ništa ne
ćemo napraviti. 
 
 
Redoslijed za postavljanje pitanja je slijede
kolegici Alki Starac, potom Valter Boljun
Gattoni-Stepanov, Roberto Fabris, Ardemi
Belas, Bruna Jovanović, Radenk
Rabar, Redžep Raimović, Dunj
 
 
 
AD – 2.  ZAKLJUČAK O UTVR
 VIJEĆNIKA  DANIJELA FERI

ZAMJENIKA ALKA
 
Izvješće podnosi Mandatna komisija te predsjednik Valter Boljun
o mirovanju mandata vijećnika Danijela Feri
Starac.  
 
Nakon podnesenog Izvješća Mandatne komisije, predsjednik Tiziano Soši
Gradsko vijeće primilo na znanje Zaklju
(SDP) od dana 30. siječnja 2019. godine mandat u Gradskom vije
razloga, a Alka Starac (SDP) od 14. ožujka 2019. obnaša dužnost zamjenika vije
Gradskom vijeću.  

 
Predsjednik Tiziano Sošić poziva gospo
tekst, nakon kojeg vijećnica potvr

“Prisežem svojom čašć
odgovorno i da ću se u svom radu držati Ustava, zakona i Statuta Grada 
poštivati pravni poredak, te da 
Istarske županije i Republike Hrvatske.”

 
Predsjednik čestita kolegici Alki Starac u svoje osobno ime i u ime svih vije
vijeća Grada Pule 
 
 
AD – 3. USVAJANJE SKRA

   GRADSKOG VIJE
 
 Predsjednik Tiziano Sošić daje na glasanje 
od 29.01.2019. godine te nakon glasanja utvr
 
 Vijeće sa 19 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 
usvojilo 

SKRAĆENI ZAPISNIK
sa 14. sjednice Gradskog vije

ije vrijeme isteklo/. 

Tko se javlja za pitanja, ali nećemo uspjeti niti postaviti pitanja. Ja ć
ovih par minuta. Ništa nećemo dobiti za to vrijeme. Samo pomalo, popis 

Redoslijed za postavljanje pitanja je slijedeći, prvi mora biti iz opozicije, 
kolegici Alki Starac, potom Valter Boljunčić, nakon toga kolegica Sanja Radolovi

Fabris, Ardemio Zimolo, Siniša Gordić, Gordan
ć, Radenko Ognjenović, Jadranka Černjul, Mirk
ć, Dunja Račić, Ivan Nekić. 

ČAK O UTVRĐIVANJU MIROVANJA MANDATA 
DANIJELA FERIĆA (SDP) TE ODREĐIVANJU 

ZAMJENIKA ALKA STARAC (SDP) I POLAGANJE SVEČANE PRISEGE

e podnosi Mandatna komisija te predsjednik Valter Boljunčić iznosi utvr
ćnika Danijela Ferića te određivanju zamjenika vije

ća Mandatne komisije, predsjednik Tiziano Sošić
e primilo na znanje Zaključak kojim se utvrđuje da vijećniku D

čnja 2019. godine mandat u Gradskom vijeću mi
(SDP) od 14. ožujka 2019. obnaša dužnost zamjenika vije

ć poziva gospođu Alku Starac na polaganje sveč
ćnica potvrđuje „prisežem“: 

čašću da ću dužnost člana Gradskog vijeća obnašati savjesno i 
ću se u svom radu držati Ustava, zakona i Statuta Grada 

edak, te da ću se zauzimati za svekoliki napredak Grada Pule, 
Istarske županije i Republike Hrvatske.” 

estita kolegici Alki Starac u svoje osobno ime i u ime svih vijeć

SKRAĆENOG ZAPISNIKA SA 14. SJEDNICE 
GRADSKOG VIJEĆA OD 29.01.2019. 

daje na glasanje Skraćeni zapisnik sa 14. sjednice Gradskog vije
te nakon glasanja utvrđuje da je  

«ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDŽANIH» glasova 

ĆENI ZAPISNIK 
. sjednice Gradskog vijeća od 29.01.2019. godine 
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emo uspjeti niti postaviti pitanja. Ja ću popis napraviti, 
emo dobiti za to vrijeme. Samo pomalo, popis 

 dati ćemo prednost 
Radolović, pa Elena 

ć, Gordana Ferenčić, Igor 
Mirko Jurkić, Kristina 

IVANJU MIROVANJA MANDATA  
IVANJU  

ČANE PRISEGE 

č ć iznosi utvrđene činjenice 
ivanju zamjenika vijećnika Alke 

a Mandatne komisije, predsjednik Tiziano Sošić utvrđuje da je 
ćniku Danijelu Feriću 
ću miruje iz osobnih 

(SDP) od 14. ožujka 2019. obnaša dužnost zamjenika vijećnika u 

svečane prisege te čita 

ća obnašati savjesno i  
u se u svom radu držati Ustava, zakona i Statuta Grada Pule i  

u se zauzimati za svekoliki napredak Grada Pule,  

estita kolegici Alki Starac u svoje osobno ime i u ime svih vijećnika Gradskoga 

SA 14. SJEDNICE  

eni zapisnik sa 14. sjednice Gradskog vijeća 

z «SUZDŽANIH» glasova 



 

AD – 4.  DONOŠENJE 
POMORSKOG DOBRA U SVRHU GRADNJE GRA
INFRASTRUKTURNE NAMJENE, VODNOGOSPODARSKOG 
SUSTAVA ODVODNJE OTPADNIH VODA, 2. SKUPINE,
SIGURNOSNI 

 
Predlagatelj akta za ovu toč
obrazloženje dao je Giordano Škufli
komunalni sustav i imovinu.  
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vije
1. Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik
2. Odbor za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas
 
Budući da se nitko nije javio za rije
glasanje Odluku o davanju na posebnu upotrebu pomorskog dobra u svrhu gradnje gra
infrastrukturne namjene, vodnogospodarskog sustava odvodnje otpadnih voda, 2. skupine, 
sigurnosni ispust crpne stanice P
 
Vijeće sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova
 

O D L U K U 
o davanju na posebnu upotrebu pomorskog dobra u svrhu gradnje gra
infrastrukturne namjene, vodnogospodarskog
2. skupine, sigurnosni ispust crpne stanice Puntižela

 
 
 
AD – 5.  DONOŠENJE 
  STATUSA JAVNOG DOBRA U OP

– OKUĆNICA, KOPARSKA 3
 
Predlagatelj akta za ovu toč
obrazloženje dao je Giordano Škufli
komunalni sustav i imovinu.  
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vije
1. Odbor za statut i druge opće akte (pre
2. Odbor za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas
 
Budući da se nitko nije javio za rije
glasanje Odluku o isključenju nekretnine iz statusa javnog dobra u op
Koparska 3 te nakon glasanja utvr
 

Vijeće sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova
donijelo 

O D L U K U 
o isključenju nekretnine iz statusa javnog dobra u op
-okućnica Koparska 3

 

DONOŠENJE ODLUKE O DAVANJU NA POSEBNU UPOTREBU 
POMORSKOG DOBRA U SVRHU GRADNJE GRAĐEVINE 
INFRASTRUKTURNE NAMJENE, VODNOGOSPODARSKOG 

DVODNJE OTPADNIH VODA, 2. SKUPINE,
SIGURNOSNI ISPUST CRPNE STANICE PUNTIŽELA 

za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule
obrazloženje dao je Giordano Škuflić, pročelnik Upravnog odjela za prostorno ure

 

a nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet 
će akte (predsjednik  Tiziano Sošić) 

đenje (predsjednik: Igor Belas) 

i da se nitko nije javio za riječ predsjednik Tiziano Sošić zaključuje raspravu te 
o davanju na posebnu upotrebu pomorskog dobra u svrhu gradnje gra

infrastrukturne namjene, vodnogospodarskog sustava odvodnje otpadnih voda, 2. skupine, 
sigurnosni ispust crpne stanice Puntižela te nakon glasanja utvrđuje da je  

sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova

o davanju na posebnu upotrebu pomorskog dobra u svrhu gradnje građ
infrastrukturne namjene, vodnogospodarskog sustava odvodnje otpadnih voda, 
2. skupine, sigurnosni ispust crpne stanice Puntižela 

DONOŠENJE ODLUKE O ISKLJUČENJU NEKRETNINE IZ 
JAVNOG DOBRA U OPĆOJ UPOTREBI 

ĆNICA, KOPARSKA 3 

za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule
obrazloženje dao je Giordano Škuflić, pročelnik Upravnog odjela za prostorno ure

 

a nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet 
će akte (predsjednik  Tiziano Sošić) 

đenje (predsjednik: Igor Belas) 

i da se nitko nije javio za riječ predsjednik Tiziano Sošić zaključuje raspravu te 
čenju nekretnine iz statusa javnog dobra u općoj upot

te nakon glasanja utvrđuje da je  

sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova

 
čenju nekretnine iz statusa javnog dobra u općoj upotrebi

nica Koparska 3 
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ODLUKE O DAVANJU NA POSEBNU UPOTREBU  
ĐEVINE  

INFRASTRUKTURNE NAMJENE, VODNOGOSPODARSKOG  
DVODNJE OTPADNIH VODA, 2. SKUPINE, 

SPUST CRPNE STANICE PUNTIŽELA  

elnik Grada Pule. Uvodno 
prostorno uređenje, 

čuje raspravu te daje na 
o davanju na posebnu upotrebu pomorskog dobra u svrhu gradnje građevine 

infrastrukturne namjene, vodnogospodarskog sustava odvodnje otpadnih voda, 2. skupine, 

sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova donijelo 

o davanju na posebnu upotrebu pomorskog dobra u svrhu gradnje građevine  
sustava odvodnje otpadnih voda,  

ENJU NEKRETNINE IZ  

elnik Grada Pule. Uvodno 
prostorno uređenje, 

čuje raspravu te daje na 
ćoj upotrebi-okućnica 

sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 

ćoj upotrebi 



 

AD – 6.  DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O 
UVJETIMA, KRITERIJIMA I POSTUPKU ZA SUFINANCIRANJE 
PROGRAMA OBNOVE GRA

 
Predlagatelj akta za ovu toč
obrazloženje dao je Giordan
komunalni sustav i imovinu.  
Izvješća nadležnih radnih tijela vije
1. Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik
2. Odbor za prostorno uređenje (preds
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su Igor Belas, Alka Starac i Sanja Radolovi
na postavljena pitanja Giordano Škufli
 
Predsjednik Tiziano Sošić zaklju
dopunama Odluke o uvjetima, kriterijima i postupku za sufinanciranje Programa obnove 

građevina na području grada Pule
 

Vijeće sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova
donijelo 

O D L U K U 
o izmjenama i dopunama Odluke o uvjetima, kriterijima i postupku za 
sufinanciranje Programa obnove gra

 
 
 
Predsjednik Tiziano Sošić objedinjuje raspravu po to
i po prirodi teme 
 
AD – 7.  DONOŠENJE 
LOKACIJAMA I KOLIČ
UKLANJANJA ODBAČENOG OTPADA I PROVEDBI MJERA SPRJE
NEPROPISNOG ODBACIVANJA  OTPADA NA PODRU
GODINI 

 
AD – 8. DONOŠENJE 
SPRJEČAVANJA ODBACIVANJA OTPADA U ODNOSU NA LOKACIJE  NA 
KOJIMA JE U VIŠE NAVRATA UTVR
OTPADA NA PODRUČJU GRADA PULE
 
Predlagatelj akta za točku 7. i 8. 
Giordano Škuflić, pročelnik 
imovinu.  
  
Izvješća nadležnih radnih tijela vije
1. Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik
2. Odbor za prostorno uređenje 
 
U raspravi su sudjelovali  Sanja Radolovi
Valter Boljunčić te replika Sanja Radolovi

OŠENJE ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O 
UVJETIMA, KRITERIJIMA I POSTUPKU ZA SUFINANCIRANJE 
PROGRAMA OBNOVE GRAĐEVINA NA PODRUČJU GRADA PULE

za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule
obrazloženje dao je Giordano Škuflić, pročelnik Upravnog odjela za prostorno ure

 
a nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet 

će akte (predsjednik  Tiziano Sošić) 
đenje (predsjednik: Igor Belas) 

noj raspravi sudjelovali su Igor Belas, Alka Starac i Sanja Radolovi
na postavljena pitanja Giordano Škuflić, Aleksandar Matić i Boris Miletić. 

ć zaključuje raspravu te daje na glasanje Odluk
dopunama Odluke o uvjetima, kriterijima i postupku za sufinanciranje Programa obnove 

građevina na području grada Pule te nakon glasanja utvrđuje da je  

sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova

 
i dopunama Odluke o uvjetima, kriterijima i postupku za 

sufinanciranje Programa obnove građevina na području grada Pul

ć objedinjuje raspravu po točkama 7. i 8. budući su vezane sadržajno 

DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠ
I KOLIČINAMA ODBAČENOG OTPADA, TROŠKOVIMA 

ČENOG OTPADA I PROVEDBI MJERA SPRJE
NEPROPISNOG ODBACIVANJA  OTPADA NA PODRUČJU GRADA PULE U 2018. 

NJE ODLUKE O PROVEDBI POSEBNIH MJERA 
AVANJA ODBACIVANJA OTPADA U ODNOSU NA LOKACIJE  NA 

KOJIMA JE U VIŠE NAVRATA UTVRĐENO NEPROPISNO ODBACIVANJE 
ČJU GRADA PULE 

7. i 8. je Gradonačelnik Grada Pule. Uvodno obr
 Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalni sustav i 

a nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet   
će akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 

đenje (predsjednik: Igor Belas) 

su sudjelovali  Sanja Radolović Klub vijećnika SDP-HSU; u pojedina
 te replika Sanja Radolović i Siniša Gordić i odgovor na repliku Valter 
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OŠENJE ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O  
UVJETIMA, KRITERIJIMA I POSTUPKU ZA SUFINANCIRANJE  

ČJU GRADA PULE 

elnik Grada Pule. Uvodno 
prostorno uređenje, 

noj raspravi sudjelovali su Igor Belas, Alka Starac i Sanja Radolović, te odgovori 
ć.  

e Odluku o izmjenama i 

dopunama Odluke o uvjetima, kriterijima i postupku za sufinanciranje Programa obnove 

sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 

i dopunama Odluke o uvjetima, kriterijima i postupku za  
čju grada Pule 

ći su vezane sadržajno 

KA O USVAJANJU IZVJEŠĆA O 
ENOG OTPADA, TROŠKOVIMA 

ENOG OTPADA I PROVEDBI MJERA SPRJEČAVANJA 
JU GRADA PULE U 2018. 

ODLUKE O PROVEDBI POSEBNIH MJERA 
AVANJA ODBACIVANJA OTPADA U ODNOSU NA LOKACIJE  NA 

ENO NEPROPISNO ODBACIVANJE 

Uvodno obrazloženje dao je 
đenje, komunalni sustav i 

HSU; u pojedinačnoj raspravi 
 i odgovor na repliku Valter 



 

Boljunčić; Mirko Jurkić, Massimo Brajuha te replika Sanja Radolovi
Bruna Jovanović te replika Radenko Ognjenovi
replika Mirko Jurkić i Radenko Ognjenovi
odgovor na repliku Siniša Gordić
 
Predsjednik Tiziano Sošić zaklju
postavljena pitanja, pročelniku Giordanu Škufli
 
Predsjednik daje na glasanje 
količinama odbačenog otpada, troškovima uklanjanja odba
sprječavanja  nepropisnog odbacivanja  otpada na podru
utvrđuje da je  
 

Vijeće sa 13 glasova „ZA“, be
donijelo 

Z A K L J U Č
o usvajanju Izvješ
uklanjanja odbač
odbacivanja  otpada na podru

 
 
Daje na glasanje točku 8. Odluk
u odnosu na lokacije  na kojima je u više navrata utvr
području grada Pule te utvrđuje da je 

 
Vijeće sa 13 glasova „ZA“, bez glasa „PROTIV“ i 7 „SUZDRŽANIH

donijelo 
O D L U K U 
o provedbi posebnih mjera sprje
lokacije  na kojima je u više navrata utvr
na području grada Pule

AD – 9.  DONOŠENJE ODLUKE O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI NA 
PRIJEDLOG UGOVORA O PRIJENOSU POSLOVNOG UDJELA U 
DRUŠTVU FRATARSKI D.O.O. I PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENI 
DRUŠTVENOG UGOVORA FRATARSKI D.O.O.

 
Predlagatelj akata za ovu točku dne
Uvodno obrazloženje  dao je Giordano Škufli
uređenje, komunalni sustav i imovinu.
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vije
1. Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik
2. Odbor za plan i financije (predsjednica: Sanja Radolovi
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su Radenko Ognjenovi
Predsjednik Tiziano Sošić zaklju
Matiću i Robertu Cveku da odgovore na postavljena pitanja.  

simo Brajuha te replika Sanja Radolović; Radenko Ognjenovi
 te replika Radenko Ognjenović; Sanja Radolović, Ardemio Zimolo te 
ć i Radenko Ognjenović; Siniša Gordić te replika Valter Boljun

Gordić; Roberto Fabris.  

ć zaključuje raspravu i daje riječ predlagatelju da odgovori na 
čelniku Giordanu Škufliću i Ljiljani Kurteš pravnici Pula Herculanea. 

daje na glasanje točku 7. Zaključak o usvajanju Izvješć
enog otpada, troškovima uklanjanja odbačenog otpada i provedbi mjera 

avanja  nepropisnog odbacivanja  otpada na području grada Pule u 2018. godini

e sa 13 glasova „ZA“, bez glasa „PROTIV“ i 7 „SUZDRŽANIH

Č A K   
o usvajanju Izvješća o lokacijama i količinama odbačenog otpada, troškovima 
uklanjanja odbačenog otpada i provedbi mjera sprječavanja  nepropisnog 
odbacivanja  otpada na području grada Pule u 2018. godini 

Odluku o provedbi posebnih mjera sprječavanja odbacivanja otpada 
u odnosu na lokacije  na kojima je u više navrata utvrđeno nepropisno odbacivanje otpada na 

đuje da je  

13 glasova „ZA“, bez glasa „PROTIV“ i 7 „SUZDRŽANIH

 
o provedbi posebnih mjera sprječavanja odbacivanja otpada u odnosu na 
lokacije  na kojima je u više navrata utvrđeno nepropisno odbacivanje otpada 

čju grada Pule 
 

PAUZA 15 MINUTA 
 

DONOŠENJE ODLUKE O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI NA 
PRIJEDLOG UGOVORA O PRIJENOSU POSLOVNOG UDJELA U 
DRUŠTVU FRATARSKI D.O.O. I PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENI 
DRUŠTVENOG UGOVORA FRATARSKI D.O.O. 

čku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule
dao je Giordano Škuflić, pročelnik Upravnog odjela za prostorno 

enje, komunalni sustav i imovinu. 

a nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet   
će akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 

plan i financije (predsjednica: Sanja Radolović) 

noj raspravi sudjelovali su Radenko Ognjenović i Siniša Gordić
ć zaključuje raspravu te daje riječ Giordanu Škufli

u i Robertu Cveku da odgovore na postavljena pitanja.   
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ć; Radenko Ognjenović, 
ć, Ardemio Zimolo te 

 te replika Valter Boljunčić i 

 predlagatelju da odgovori na 
u i Ljiljani Kurteš pravnici Pula Herculanea.  

k o usvajanju Izvješća o lokacijama i 
enog otpada i provedbi mjera 

ju grada Pule u 2018. godini te 

z glasa „PROTIV“ i 7 „SUZDRŽANIH“ glasova 

čenog otpada, troškovima  
čavanja  nepropisnog  

 

čavanja odbacivanja otpada 
eno nepropisno odbacivanje otpada na 

13 glasova „ZA“, bez glasa „PROTIV“ i 7 „SUZDRŽANIH“ glasova 

avanja odbacivanja otpada u odnosu na  
eno nepropisno odbacivanje otpada  

DONOŠENJE ODLUKE O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI NA  
PRIJEDLOG UGOVORA O PRIJENOSU POSLOVNOG UDJELA U  
DRUŠTVU FRATARSKI D.O.O. I PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENI  

elnik Grada Pule. 
elnik Upravnog odjela za prostorno 

 i Siniša Gordić. 
 Giordanu Škufliću, Aleksandu 



 

Predsjednik Tiziano Sošić daje
prijedlog Ugovora o prijenosu poslovnog udjela u društvu Fratarski d.o.o. i prijedlog Odluke 
o izmjeni društvenog Ugovora Fratarski d.o.o.

 
Vijeće sa 19 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 1 „SUZDRŽANIM

donijelo 
O D L U K U 
o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Ugovora o prijenosu 

poslovnog udjela u društvu Fratarski d.

društvenog Ugovora Fratarski d.o.o.
 
 
 

AD – 10. DONOŠENJE ZAKLJU
SUGLASNOSTI
PERUŠKA PULA 

 
Predlagatelj akata za ovu točku dnevnog reda
Uvodno obrazloženje dala je Elvira Krizmani
društvene djelatnosti.  
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vije
1. Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik
2. Odbor za društvene djelatnosti (predsjednica: Gordana Feren
 
Budući da se nitko nije javio za rije
glasanje Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Osnovne škole Tone 
Peruška Pula te nakon glasanja utvr
 

Vijeće sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH
donijelo 

  Z A K L
o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog 
Statuta Osnovne škole Tone Peruška Pula

 
 
 
 
AD – 11.  DONOŠENJE ZAKLJU

 SAVJETA MLADIH GRADA PULE ZA 2018. GODINU
 
Predlagatelj akata za ovu točku dnevnog reda
Uvodno obrazloženje dala je Nada Kati
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vije
1. Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik
2. Odbor za društvene djelatnosti (predsjednica: Gordana Feren
 

daje na glasanje Odluku o davanju prethodne suglasnosti na 
prijedlog Ugovora o prijenosu poslovnog udjela u društvu Fratarski d.o.o. i prijedlog Odluke 

i društvenog Ugovora Fratarski d.o.o. te utvrđuje da je  

e sa 19 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 1 „SUZDRŽANIM

 
o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Ugovora o prijenosu 

poslovnog udjela u društvu Fratarski d.o.o. i prijedlog Odluke o izmjeni 

društvenog Ugovora Fratarski d.o.o. 

DONOŠENJE ZAKLJUČKA O DAVANJU PRETHODNE 
SUGLASNOSTI NA PRIJEDLOG STATUTA OSNOVNE ŠKOLE TONE 
PERUŠKA PULA  

čku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule
Uvodno obrazloženje dala je Elvira Krizmanić Marjanović, pročelnica Upravnog odjela za 

a nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet   
će akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 

društvene djelatnosti (predsjednica: Gordana Ferenčić) 

i da se nitko nije javio za riječ predsjednik Tiziano Sošić zaključuje raspravu te 
ak o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Osnovne škole Tone 

te nakon glasanja utvrđuje da je  
 

e sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH

L J U Č A K 
o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog  
Statuta Osnovne škole Tone Peruška Pula 

ENJE ZAKLJUČKA O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆ
SAVJETA MLADIH GRADA PULE ZA 2018. GODINU

čku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule
Uvodno obrazloženje dala je Nada Katić, predsjednica Savjeta mladih Grada Pule. 

dležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet   
će akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 

društvene djelatnosti (predsjednica: Gordana Ferenčić) 
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o davanju prethodne suglasnosti na 
prijedlog Ugovora o prijenosu poslovnog udjela u društvu Fratarski d.o.o. i prijedlog Odluke 

e sa 19 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 1 „SUZDRŽANIM“ glasom 

o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Ugovora o prijenosu  

o.o. i prijedlog Odluke o izmjeni  

KA O DAVANJU PRETHODNE  
NA PRIJEDLOG STATUTA OSNOVNE ŠKOLE TONE  

ada Pule.  
čelnica Upravnog odjela za 

čuje raspravu te daje na 
ak o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Osnovne škole Tone 

e sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 

ANJU IZVJEŠĆA O RADU 
SAVJETA MLADIH GRADA PULE ZA 2018. GODINU 

elnik Grada Pule. 
, predsjednica Savjeta mladih Grada Pule.  



 

Budući da se nitko nije javio za rije
glasanje Zaključak o prihvaćanju Izvješ
te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

Vijeće sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH
donijelo 

Z A K L J U Č
o prihvaćanju Izvješ

 
 
 

AD – 12.  DONOŠENJE 
  PROSTORA GRADA PULE
 
Predlagatelj akata za ovu točku dnevnog reda
Uvodno obrazloženje dao je Giordano Škufli
uređenje, komunalni sustav i imovinu
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vije
1. Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik
2. Odbor za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas)
3. Odbor za gospodarstvo (predsjednik: Ivan Neki
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su Sanja Radolovi
Igor Belas te Giordano Škuflić
 
Predsjednik Tiziano Sošić zaklju
kupoprodaji poslovnih prostora Grada Pule
 

Vijeće sa 19 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 1 „SUZDRŽANIM
donijelo 

O D L U K U 
o zakupu i kupoprodaji poslovnih prostora Grada Pule

 
 
 
AD – 13.  DONOŠENJE:

A) Odluke o prihvatu ponude i sklapanju ugovora o kupoprodaji
Hosipitality Group d.d.

B) Odluke o prihvatu ponude i sklapanju ugovora o kupoprodaji
Nekretnine d.o.o.

 
Predlagatelj akata za točku 13. a) i b) 
Uvodno obrazloženje dao je Giordano Škufli
uređenje, komunalni sustav i imovinu. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vije
1. Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik
2. Odbor za plan i financije (predsjednica: Sanja Radolovi
 

i da se nitko nije javio za riječ predsjednik Tiziano Sošić zaključuje raspravu te 
ćanju Izvješća o radu Savjeta mladih Grada Pule za 2018. godinu 

đuje da je  
 

e sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH

Č A K 
ćanju Izvješća o radu Savjeta mladih Grada Pule za 2018. godinu

DONOŠENJE ODLUKE O ZAKUPU I KUPOPRODAJI POSLOVNIH
PROSTORA GRADA PULE-POLA 

čku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule
je dao je Giordano Škuflić, pročelnik Upravnog odjela za prostorno 

enje, komunalni sustav i imovinu 

a nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet   
će akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 

đenje (predsjednik: Igor Belas) 
3. Odbor za gospodarstvo (predsjednik: Ivan Nekić) 

noj raspravi sudjelovali su Sanja Radolović, Siniša Gordić, Radenko Ognjenovi
Igor Belas te Giordano Škuflić odgovori na postavljena pitanja.  

ć zaključuje raspravu te daje na glasanje Odluku o zakupu i 
kupoprodaji poslovnih prostora Grada Pule-Pola te nakon glasanja utvrđuje da je 

 
e sa 19 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 1 „SUZDRŽANIM

 
kupu i kupoprodaji poslovnih prostora Grada Pule-Pola 

DONOŠENJE: 
Odluke o prihvatu ponude i sklapanju ugovora o kupoprodaji
Hosipitality Group d.d. 
Odluke o prihvatu ponude i sklapanju ugovora o kupoprodaji
Nekretnine d.o.o. 

čku 13. a) i b) je Gradonačelnik Grada Pule. 
Uvodno obrazloženje dao je Giordano Škuflić, pročelnik Upravnog odjela za prostorno 

enje, komunalni sustav i imovinu.  

a nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet   
će akte (predsjednik: iziano Sošić) 

plan i financije (predsjednica: Sanja Radolović) 
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čuje raspravu te daje na 
a o radu Savjeta mladih Grada Pule za 2018. godinu 

e sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 

a o radu Savjeta mladih Grada Pule za 2018. godinu 

ODLUKE O ZAKUPU I KUPOPRODAJI POSLOVNIH 

elnik Grada Pule. 
Upravnog odjela za prostorno 

ć, Radenko Ognjenović i 

Odluku o zakupu i 
đuje da je  

e sa 19 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 1 „SUZDRŽANIM“ glasom 

 

Odluke o prihvatu ponude i sklapanju ugovora o kupoprodaji-Arena 

Odluke o prihvatu ponude i sklapanju ugovora o kupoprodaji-AM Iota 

elnik Upravnog odjela za prostorno 



 

U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su Radenko Ognjenovi
Giordano Škuflić odgovori na postavlj
 
Tiziano Sošić zaključuje raspravu
sklapanju ugovora o kupoprodaji
je  
 Vijeće sa 17 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 2
donijelo 

O D L U K U 
  o prihvatu ponude i sklapanju ugovora o kupoprodaji

-Arena Hosipitality Group d.d.
 
 
Daje na glasanje točku 13.b) Odluku o prihvatu ponude i sklapanju ugovora o kupoprodaji
AM Iota Nekretnine d.o.o. te nakon glasan
 
 Vijeće sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH
donijelo 

O D L U K U 
  o prihvatu ponude i sklapanju ugovora o kupoprodaji

AM Iota Nekretnine d.o.o.
 
 
 
 
AD – 14.  DONOŠENJE ODLUKE O RAZRJEŠENJU LUKE BLAGOVI
  IMENOVANJU NADE KATI
  FINANCIJE 
 
 
Predlagatelj akata za ovu točku je Odbor za izbor i imenovanja. 
Uvodno obrazloženje dala je Elena Gattoni Stepanov, zamjenica predsjednice Odbora za izbor 
i imenovanja.  
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vije
1. Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik
 
Budući da se nitko nije javio za raspravu predsjednik Tiziano Soši
daje na glasanje Odluku o razrješenju i imenovan
glasanja utvrđuje da je  
 
 Vijeće sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH
donijelo 

O D L U K U 
  o razrješenju Luke Blagovi

Odbora za plan i financ
 

 
 
 

noj raspravi sudjelovali su Radenko Ognjenović, Mirko Jurkić i  Siniša Gordi
 odgovori na postavljena pitanja.  

raspravu te daje na glasanje točku 13.a) Odluku o prihvatu ponude i 
sklapanju ugovora o kupoprodaji-Arena Hosipitality Group d.d. te nakon glasanja utvr

e sa 17 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 2 „SUZDRŽANA

 
o prihvatu ponude i sklapanju ugovora o kupoprodaji 
Arena Hosipitality Group d.d. 

ku 13.b) Odluku o prihvatu ponude i sklapanju ugovora o kupoprodaji
nakon glasanja utvrđuje da je  

e sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH

 
o prihvatu ponude i sklapanju ugovora o kupoprodaji 
AM Iota Nekretnine d.o.o. 

DONOŠENJE ODLUKE O RAZRJEŠENJU LUKE BLAGOVI
IMENOVANJU NADE KATIĆ ZA ČLANA ODBORA ZA PLAN I 

čku je Odbor za izbor i imenovanja.  
Uvodno obrazloženje dala je Elena Gattoni Stepanov, zamjenica predsjednice Odbora za izbor 

nih radnih tijela vijećnici su primili na tablet   
će akte (predsjednik: iziano Sošić) 

i da se nitko nije javio za raspravu predsjednik Tiziano Sošić zaklju
daje na glasanje Odluku o razrješenju i imenovanju člana Odbora za plan i financije te 

e sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH

 
razrješenju Luke Blagovića i imenovanju Nade Katić za člana 

Odbora za plan i financije  
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, Mirko Jurkić i  Siniša Gordić te 

o prihvatu ponude i 
nakon glasanja utvrđuje da 

„SUZDRŽANA“ glasa 

ku 13.b) Odluku o prihvatu ponude i sklapanju ugovora o kupoprodaji-

e sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 

DONOŠENJE ODLUKE O RAZRJEŠENJU LUKE BLAGOVIĆA I  
LANA ODBORA ZA PLAN I  

Uvodno obrazloženje dala je Elena Gattoni Stepanov, zamjenica predsjednice Odbora za izbor 

ć zaključuje raspravu te 
lana Odbora za plan i financije te nakon 

e sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 

ć za člana  



 

AD – 15.  DONOŠENJE IZMJENA POSLOVNIKA GRADSKOG VIJE
  GRADA PULA
 
Predlagatelj akata je predsjednik Gradskog vije
Uvodno obrazloženje dao je Tiziano Soši
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vije
1. Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik
 
Budući da se nitko nije javio za raspravu predsjednik Tiziano Soši
daje na glasanje Izmjene Poslovnika Gradskog vije
utvrđuje da je  
 
 Vijeće sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH
donijelo 

I Z M J E N E 
  Poslovnika Gradskog vije

 
 
 
 
Dovršeno u 21,30 sati. 
 
 
 
KLASA:021-05/19-01/48 
URBROJ:      
Pula, 20.03.2019. 
 
 

GRADSKO VIJE
 
 
 

 
 

 

DONOŠENJE IZMJENA POSLOVNIKA GRADSKOG VIJE
GRADA PULA-POLA 

akata je predsjednik Gradskog vijeća.   
Uvodno obrazloženje dao je Tiziano Sošić, predsjednik Gradskog vijeća.  

a nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet   
će akte (predsjednik: iziano Sošić) 

i da se nitko nije javio za raspravu predsjednik Tiziano Sošić zaklju
daje na glasanje Izmjene Poslovnika Gradskog vijeća Grada Pula-Pola te 

e sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH

 
Poslovnika Gradskog vijeća Grada Pula-Pola  

GRADSKO VIJEĆE GRADA PULE 

PREDSJEDNIK
Tiziano Sošić
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DONOŠENJE IZMJENA POSLOVNIKA GRADSKOG VIJEĆA 

ć zaključuje raspravu te 
Pola te nakon glasanja 

e sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 

PREDSJEDNIK 
Tiziano Sošić  


